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Delodajalci bi še zaposlovali, a ustreznih 
kadrov kronično primanjkuje

Ob koncu januarja je bilo v Sloveniji registri-
ranih 103.736 brezposelnih oseb, kar je 4.121 
oseb oziroma dobre štiri odstotke več kot de-
cembra, v primerjavi z januarjem 2016 pa je bi-
la brezposelnost manjša za dobrih dvanajst od-
stotkov. Na novo se je januarja na zavodu za za-
poslovanje prijavilo 12.983 brezposelnih oseb, 
kar pomeni 44 odstotkov več kot decembra ter 
sedem odstotkov in pol manj kot januarja lani.

Napovedi zaposlovanja slovenskih deloda-
jalcev za prvo četrtletje letošnjega leta so sicer 
najboljše v zadnjih šestih letih in med najbolj op-
timističnimi v svetovnem merilu. Po raziskavi 
družbe Manpower, ki je bila izvedena med 622 
delodajalci, jih 16 odstotkov načrtuje nove zapo-
slitve, upad zaposlovanja pa le trije odstotki. Ne-
to napoved rasti zaposlovanja je tako najmoč-
nejša od začetka izvajanja raziskave leta 2011. 

V primerjavi z zadnjim četrtletjem lanskega le-
ta je napoved boljša za pet odstotnih točk, gle-
de na enako lansko obdobje pa za 13 odstotnih 
točk. V družbi Manpower ob tem opozarjajo, da 
lahko potrebe delodajalcev po dodatnem zapo-
slovanju ogrozi pomanjkanje ustrezne delovne 
sile, saj je razkorak med povpraševanjem in po-
nudbo kandidatov s specifičnimi znanji zelo velik. 

Delodajalci napovedujejo rast zaposlitvenih 
možnosti v vseh gospodarskih panogah, pri če-
mer so v štirih panogah – proizvodnji, gradbeni-

štvu, gostinstvu in hotelirstvu - ter v javni upra-
vi in socialnih storitvah najobetavnejše v zadnjih 
šestih letih. Neto napoved rasti zaposlovanja v 
proizvodnji in gradbeništvu znaša kar 24 odstot-
kov, v javni upravi in socialnih storitvah 17, v tr-
govini 16, v finančnih in poslovnih storitvah, za-
varovalništvu in nepremičninah ter v transpor-
tu, logistiki in komunikacijah pa po 13 odstot-
kov. Zaposlitveni obeti so boljši v vseh regijah, 
najbolj pa v osrednji Sloveniji. Napovedi so se iz-
boljšale v vseh velikostnih skupinah podjetij, od 
največjih do mikro podjetij.

Znatno izboljšanje zaposlitvenih možnosti je 
posledica gospodarske rasti, ki jo še naprej po-
ganja zlasti izvoz, povečuje se tudi domača po-
trošnja. Z izvozom tesno povezana rast proizvo-
dnje v predelovalnih dejavnostih je že presegla 
predkrizne ravni, razmere pa se izboljšujejo tu-
di v večini storitvenih dejavnosti, najbolj izrazito 
v tistih, ki so povezane s turizmom.

O gibanjih na trgu dela v Zgornji Savinjski do-
lini, ki ga pokriva Urad za delo Mozirje, pišemo v 
tokratni temi tedna.
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ZAVOD RS ZA ZAPOSLOVANJE – URAD ZA DELO MOZIRJE 

Lani 15 odstotkov več zaposlenih kot leto poprej

Branka Škulj Nussdorfer, vodja uradov za delo Velenje in Mozirje: »Med 
tistimi, ki so se lani ponovno zaposlili, je bilo tudi nekaj oseb, ki so delo 

izgubile zaradi stečajev.« (Foto: Marija Lebar)

Pozitivna gibanja v svetovnem 
in slovenskem gospodarstvu se 
odražajo tudi na področju zapo-
slovanja. Na velenjski območ-
ni službi Zavoda RS za zaposlo-
vanje beležijo porast zaposle-
nosti za 13 odstotkov. Če pogle-
damo samo urada za delo Vele-
nje in Mozirje, je bila konec leta 
2016 brezposelnost nižja od le-
ta poprej za okoli 15 odstotkov. 

leta poprej, čeprav javljanje prostih 
delovnih mest po zakonu od leta 
2013 ni več obvezno. Pri posredo-
vanju brezposelnih oseb na prosta 
delovna mesta je urad za delo Mo-
zirje sodeloval v več kot 77 odstot-
kov primerov.

KRONIČNO POMANJKANJE 
NEKATERIH POKLICEV

Še vedno se opažajo strukturna 
neskladja med povpraševanjem in 
ponudbo na trgu dela. Med javljeni-

mi potrebami po zaposlitvah je bi-
lo največ povpraševanja po pokli-
cih s področja predelovalnih dejav-
nosti, voznikih težkih tovornjakov in 
vlačilcev v mednarodnem prome-
tu, poklicih v gradbeništvu, poklicih 
v gostinstvu in turizmu ter poklicih 
s področja storitev. 

MANJ NA NOVO PRIJAVLJENIH
V evidence brezposelnih je bi-

lo v lanskem letu na novo prijavlje-
nih 653 oseb, iz evidenc pa je bi-

lo odjavljenih 794 oseb. Novo pri-
javljenih je bilo preko šest odstot-
kov manj kot v letu 2015. Med nji-
mi je bilo več kot 110 iskalcev prve 
zaposlitve, osebe, ki so delo izgubi-
le zaradi stečaja oziroma likvidaci-
je podjetja. 380 oseb je bilo takih, 
ki jim je prenehalo delo za določen 
čas, in 56 oseb, ki so bile opredelje-
ne kot trajno presežni delavci. 

Med tistimi, ki so bili odjavljeni 
iz evidenc brezposelnih, se je za-
to, ker so dobili zaposlitev, odjavilo 
627 oseb, kar je skoraj štiri odstot-
ke več kot prejšnje leto. 

MED BREZPOSELNIMI IZSTOPAJO 
NEKATERE SKUPINE

Na mozirskem uradu za delo 
med brezposelnimi izstopajo spe-
cifične skupine, kot so ženske, mla-
di do 29. leta starosti, starejši nad 
petdeset let. Težje najdejo zaposli-
tev tudi osebe z dokončano sre-
dnjo tehniško, strokovno ali sploš-
no izobrazbo ali z dokončano viso-
košolsko izobrazbo prve stopnje. 
Te osebe na uradih za delo vključu-
jejo v ukrepe aktivne politike zapo-
slovanja, poglobljeno karierno sve-
tovanje ter zaposlitveno rehabilita-
cijo, motiviranje in zastopanje pri 
delodajalcih.

Marija Lebar

REGISTRIRANA BREZPOSELNOST 
NIŽJA KOT V SLOVENIJI

Konec decembra 2016 je bilo 
stanje v evidencah Urada za de-
lo Mozirje 741 brezposelnih oseb, 
to je 15,4 odstotka manj kot de-
cembra 2015. Povprečje v Slo-
veniji je bilo nižje, brezposelnost 
se je zmanjšala za okoli dvanajst 
odstotkov. Brezposelnost se je v 
naši dolini zniževala skozi vse le-
to razen v mesecu januarju in ok-
tobru. 

UGODNE ZAPOSLITVENE 
MOŽNOSTI 

V obdobju od januarja do de-
cembra 2016 so delodajalci za ob-
močje Urada za delo Mozirje spo-
ročili Območni službi Velenje 580 
prostih delovnih mest, to pomeni 
1,5-krat več kot v enakem obdobju 

KAMPANJA ZA OZAVEŠČANJE O DAROVANJU ORGANOV IN TKIV

»Ne čakaj, postani darovalec« in s tem družbeno odgovoren 
Zavod RS za presaditve organov 

in tkiv, Slovenija-transplant in AV 
studio želita s kampanjo »Ne čakaj, 
postani darovalec« Slovence infor-
mirati o pomembnosti darovanja or-
ganov in tkiv. Smo namreč podpov-
prečno opredeljeni pri darovanju or-
ganov, eden izmed razlogov je tu-
di slaba informiranost o tej temati-
ki. Vsakdo, ki želi postati darovalec 
organov, se mora za to opredeliti s 
pristopno izjavo, kar lahko stori na 
enem izmed prijavnih mest.

Zgornjesavinjčani lahko pristo-
pno izjavo izpolnimo v pisarni Ob-
močnega združenja Rdečega kri-
ža (OZ RK) Zgornje Savinjske doli-
ne v Mozirju. Izjavo bo v času tra-
janja krvodajalskih akcij po doli-

ni mogoče izpolniti tudi na mestu 
poteka vsake izmed krvodajalskih 
akcij. Kot pravi Ilka Kramer Marolt, 
sekretarka OZ, želijo s to potezo lju-
dem približati možnost opredelitve 
za darovalca organov. 

Izpolnjeno pristopno izjavo lah-
ko vsakdo odda le ob predložitvi 
zdravstvene kartice in osebnega 
dokumenta, da sekretarka, ki je za 
sprejem izjave pooblaščena, pre-
veri istovetnost opredeljene osebe. 
Seveda je priporočljivo, da se daro-
valec organov o svoji odločitvi po-
govori tudi z najbližjimi. V pisarni 
zgornjesavinjskega OZ se z name-
nom pristopa med darovalce or-
ganov vsako leto oglasi nekaj po-
sameznikov, kot pravi sekretarka, 

je bilo v zadnjem času zaznati ne-
kaj več zanimanja za pristop, kar je 
verjetno tudi zasluga omenjene ak-
cije. Organizatorji akcije poudarja-

jo, da je prav vsak posameznik, ki 
se odloči za darovanje svojih orga-
nov, izjemno dragocen.

Tatiana Golob
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STO EVROV ŠTIPENDIJE ZA DEFICITARNE POKLICE

Na spisku za štipendiranje 
20 poklicev, po katerih je 

veliko povpraševaje
Javni sklad RS za razvoj kad-

rov in štipendije je objavil razpis 
za pridobitev štipendij za deficitar-
ne poklice. Razpis velja za šolsko 
leto 2017/2018. Štipendije v višini 
sto evrov mesečno so namenjene 
dijakom, ki bodo v omenjenem šol-
skem letu prvič obiskovali prvi le-
tnik srednjega poklicnega izobra-
ževanja in si bodo izbrali katere-
ga od poklicev, ki veljajo za defici-
tarne. 

Sklad je na spisek takih pokli-
cev prejšnjim dodal še nekatere, 

tako je mogoče izbirati med dvaj-
setimi različnimi poklici. Med njimi 
jih je kar nekaj s kovinarskega pod-
ročja, elektro in živilskega izobra-
ževanja, med drugimi so tudi raz-
lični programi iz lesarstva. Celoten 
spisek je objavljen na spletni stra-
ni sklada. 

Sklad bo vloge za dodelitev šti-
pendije zbiral od 15. junija do 20. 
septembra 2017. Vloge, poslane 
pred tem rokom ali pa po njem, bo-
do zavržene. 

Marija Lebar

10. DOBRODELNA AKCIJA PELJIMO JIH NA MORJE

Na Debelem rtiču vsako leto 
letujejo tudi otroci iz naše doline

Letošnje leto organizacija Rde-
čega križa Slovenije (RKS) priče-
nja z jubilejno, deseto vsesloven-
sko akcijo Peljimo jih na morje, ka-
tere ključni cilj je zbrati sredstva za 
brezplačno letovanje 250 otrok in 
100 starejših v Mladinskem zdra-
vilišču RKS Debeli rtič ali v Puna-
tu na Krku. Letošnja akcija traja do 
konca maja, ambasadorji jubilej-
ne akcije so slovenski bronasti ro-
kometaši.

Kot sporočajo iz RK Slovenije, 
so v devetih letih s prispevki do-
brodelnih ljudi v akciji »Peljimo jih 
na morje!« na Debeli rtič odpelja-
li 57 polnih avtobusov otrok, kar 
2.840 otrok je bilo, in 26 polnih av-

tobusov starostnikov. Vsi ti otroci in 
starostniki si brez solidarnosti do-
brosrčnih ljudi počitnic na morju 
ne bi mogli privoščiti. Med njimi je 
vsako leto tudi nekaj otrok in staro-
stnikov iz Zgornje Savinjske doline, 
ki si tedenski oddih na morju privo-
ščijo tudi s pomočjo dobrodelnih 
Zgornjesavinjčanov.

Vsem dobrodelnikom se RKS 
iskreno zahvaljuje za njihovo do-
brosrčnost, ker pa se revščina v 
slovenskih družinah le še poglab-
lja, tudi letos vabijo vse, da po svo-
jih močeh prispevajo za teden dni 
brezplačnih počitnic otrok in staro-
stnikov na morju.

TG

TEŽAVE V PODJETJIH ZARADI VELIKEGA ŠTEVILA OBOLELIH

Vse kaže, da je vrhunec gripe mimo, najbolj na udaru 
pismonoše

Gripa in gripi podobna virusna 
obolenja so letošnjo zimo zgodaj 
pričela svoj pohod. Že kar v začet-
ku leta so se pojavili prvi primeri, 
največ obolelih pa je bilo konec ja-
nuarja in v začetku februarja, kar 
je mesec dni prej kot običajno. Šte-
vilni oboleli niso vplivali le na večji 
obisk pri zdravnikih, ampak tudi na 
večje število zaposlenih odsotnih 
zaradi bolniške. 

PORAST BOLNIŠKIH V KLS 
LJUBNO

Od večjih podjetij v Zgornji Sa-
vinjski dolini so na naše vpraša-
nje, ali beležijo večjo odsotnost za-
poslenih zaradi bolniške, odgovo-
rili le iz podjetja KLS Ljubno. Direk-
tor Mirko Strašek je takole zapisal: 
»KLS ima že več let poprečje bol-
niške odsotnosti z dela nižje od tri 
odstotke. Zaradi različnih razlogov, 
največ pa zaradi virusnih obolenj 
ali gripe, pa se nam je v letošnjem 
letu odsotnost z dela zaradi bolez-
ni povečala. Povečano odsotnost 
zaradi bolezni beležimo že od za-
četka januarja, ko se je ta podvoji-
la na več kot šest odstotkov in se je 

še povečala v drugi polovici janu-
arja na 7,5 odstotka in še kar traja. 
Tako povečana bolniška odsotnost 
sodelavcev nam povzroča večje 
motnje v poslovanju.« 

POŠTA SPREJELA ZAČASNI 
UKREP

Večje težave so imeli na Pošti Slo-
venija. V času povečanega števila 
virusnih obolenj in gripe so se soo-
čali z močno povečano bolniško od-
sotnostjo zaposlenih, predvsem pis-
monoš, ki dostavljajo pošiljke. Zato 
v določenih krajih in naseljih po Slo-

veniji prihaja do zamud pri dostavi 
določenih vrst pošiljk. Na Pošti Slo-
venije zagotavljajo, da bodo vse po-
šiljke dostavljene v najkrajšem mo-
žnem času, najkasneje v zakonsko 
določenem roku – v treh delovnih 
dneh od oddaje pošiljke. 

Sprejeli so začasni ukrep glede 
dostave določenih vrst pošiljk, in si-
cer se je dostava pošiljk na določe-
nih območjih po vsej Sloveniji lah-
ko izvajala vsak drugi delovni dan. 
Za ilustracijo so podali bolniške od-
sotnosti v številkah. 31. decembra 
je bilo ob 5.510 zaposlenih bolniš-
ko odsotnih 331 zaposlenih; 31. 
januarja je bilo bolniško odsotnih 
598 zaposlenih; 10. februarja pa 
525 zaposlenih, od tega 332 v do-
stavi in 202 za poštnimi okenci.

V DEOS-U KOT VSAKO ZIMO
Iz DEOS Centra starejših Gor-

nji Grad nam je direktorica Barba-
ra Virant sporočila, da v času po-
rasta obolenj po celotni Sloveni-
ji niso in ne beležijo večjega števi-
la gripoznih in drugih virusnih obo-
lenj. »Stanovalci so oboleli za respi-
ratornimi obolenji, ki pa ni po šte-
vilu nič odstopalo od preteklih let. 
Tudi pri zaposlenih nismo bele-

žili večjega porasta obolenj kot v 
prejšnjih letih. Vsi, tako zaposleni 
kot tudi stanovalci, so bili ponovno 
poučeni o ustrezni higieni in razku-
ževanju rok, s pomočjo katere se 
preprečuje porast bolezni. Spreje-
ti so bili tudi drugi ustrezni ukrepi s 
področja preprečevanja nadaljnjih 
okužb: razkuževanje prostorov, dvi-
gal, ograj, ustrezno prezračevanje 
… Obiskovalce prosimo, da prihaja-
jo na obisk zdravi oziroma obiske 
omejijo na najnujnejše.«

ZGODNEJŠA IN HUJŠA OBLIKA 
GRIPE

V Zgornjesavinjskem zdravstve-
nem domu Nazarje so poudarili, 
da je letos gripa zgodnejša in tež-
je oblike. Sezoni in virozam primer-
no beležijo tudi število obiskov pri 
zdravnikih, je povedala direktorica 
Darja Es. Med zaposlenimi ni bilo 
večjega odstopanja glede bolniš-
kih odsotnosti. 

Prav tako nam je odgovorila tudi 
ravnateljica lučke osnovne šole An-
dreja Urh. Nekaj več obolelih otrok 
in zaposlenih je bilo konec januar-
ja, sedaj pa je situacija na šoli pov-
sem normalna.

Štefka Sem
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PREDLOG MINISTRSTVA ZA FINANCE O POVPREČNINAH

Občine se ne strinjajo s 
ponujeno višino povprečnine

Ministrstvo za finance je prejšnji 
teden občinam predstavilo pred-
log, v katerem je predvidelo povi-
šanje letošnje povprečnine za 3,5 
evra torej iz 530 na 533,5 evra. Do-
datna sredstva naj bi občinam za-
dostovala za pokritje stroškov dela, 
ki so nastali potem, ko se je vlada 
s sindikati dogovorila o plačah jav-
nih uslužbencev.

Nobeno od združenj občin se s 
predlagano višino ne strinja in kot 
so izjavili, dogovora ne bodo pod-
pisali. Iz Skupnosti občin Sloveni-
je (SOS) so sporočili: »Jasno je, da 
občine z dodatnimi 3,5 evra ne bo-
do uspele finančno izravnati pove-
čanja mase plač za zaposlene, nji-
hovo finančno stanje pa bo tako še 

dodatno poslabšano in oslabljeno, 
razvoj lokalnega okolja pa bo sta-
gniral. Predlagana sprememba vi-
šine povprečnine torej ni skladna s 
potrebami občin in je SOS ne mo-
re sprejeti.«

Podobnega mnenja so v Zdru-
ženju občin Slovenije, kjer še meni-
jo, da že povprečnina 530 evrov na 
prebivalca, ki je bila osnova za po-
višanje, ni zadoščala za izvajanje 
zakonsko določenih nalog občin. V 
Združenju mestnih občin Slovenije 
dodajajo, da bi tako nizek znesek 
povprečnine najbolj prizadel prav 
mestne občine, ki zaposlujejo več-
je število uslužbencev, tudi v raznih 
javnih zavodih.

Marija Lebar

V MOZIRJU REGIJSKI POSVET SLS

Posvet potekal že v luči prihodnjih volitev

Tema pogovora je bil pregled opravljenega dela po preteku dobre polovice 
mandata in priprave na volitve v prihodnjem letu. 

(Fotodokumentacija regijskega odbora SLS SA-ŠA)

Nedavno je bil v Mozirju izve-
den posvet regijskega odbora Slo-
venske ljudske stranke (SLS) SA-
-ŠA. Predsednica regijskega odbo-
ra Maja Mateja Ažman se je sreča-
la s predsedniki občinskih odbo-
rov SLS iz Velenja, Šmartnega ob 
Paki in iz Zgornje Savinjske doline. 
Tema pogovora je bil pregled opra-
vljenega dela po preteku dobre po-
lovice mandata in priprave na voli-
tve v prihodnjem letu.

NA PRAGU VOLITEV
V letu 2018 bodo potekale vo-

litve predsednika države, v kate-
re se namerava zelo aktivno vklju-
čiti tudi stranka SLS. Razmišljajo, 
da bi morda pripravili kandidatu-
ro lastnega predstavnika. Prav ta-
ko v letu 2018 poteče mandatno 
obdobje za zdajšnje strankine ob-

činske odbore in se bo na podlagi 
do zdaj opravljenega dela potreb-
no odločati za kandidature na po-
samezne funkcije.

AKTIVNA JE TUDI ŽENSKA ZVEZA 
Ažmanova je omenila izvedbo 

dveh okroglih miz, ki so ju pripra-
vili v zadnjem obdobju. Ena je bi-

ZGORNJESAVINJSKA KMETIJSKA ZADRUGA MOZIRJE V STEČAJU 

Restavracija Gaj končno dobila novega lastnika

la v Velenju in druga v Solčavi ob 
obisku evropskega poslanca Fran-
ca Bogoviča. Pozitivno se je izrazi-
la o delu Slovenske ženske zveze 
pri SLS naše doline: »V Zgornji Sa-
vinjski dolini so zelo aktivne člani-
ce Slovenske ženske zveze, ki bo-
do tudi v tem letu nadaljevale s hu-
manitarnim delom, z izobraževa-
nji za članice, vključevanjem v volil-
ne kampanje ter neformalnimi sre-
čanji.«

Izrazila je zadovoljstvo, da se 
je v stranko vrnil Jakob Presečnik: 
»V regijskem odboru SLS SA-ŠA 
pozdravljamo odločitev nekdanje-
ga poslanca SLS Jakoba Preseč-
nika, ki se vrača v stranko. Njegov 
prispevek je ne le za Savinjsko, 
ampak tudi za širšo regijo nepre-
cenljiv.«

Marija Lebar

Za mesec januar je Okrožno so-
dišče v Celju razpisalo več narokov 
za dražbe premoženja Zgornjesa-
vinjske kmetijske zadruge (ZKZ) 
Mozirje v stečaju. Od štirih dražb, 
na katerih je stečajna upraviteljica 
Alenka Krivec Nabernik prodaja-
la v glavnem nepremičnine, je bila 
uspešna le ena. Prodana je bila re-
stavracija Gaj v Mozirju, za ostalo 
bodo dražbe razpisane ponovno.

VEČINA DRAŽB JE BILA 
NEUSPEŠNIH 

Prva izmed javnih dražb je bila raz-
pisana za 4. januar, na njej so proda-
jali poslovno zgradbo na Rečici ob Sa-
vinji. Poslovni objekt ima v pritličju trgo-
vino z živili in manjši gostinski lokal, v 
mansardi pa poslovne prostore.

Dan pozneje je potekala dru-
ga javna dražba. Tokrat je upravi-
teljica prodajala zadružni dom na 
Ljubnem od Savinji. Objekt je na-
menjen poslovni in stanovanjski ra-
bi. V njem so štirje poslovni prosto-
ri, telekomunikacijski center, pisar-
niški prostori in še dve stanovanji.

Tretja javna dražba je bila izve-
dena 17. januarja. V tej dražbi je 
bil predmet prodaje zadružni dom 

v Solčavi. Objekt se uporablja iz-
ključno v poslovne namene. Zgra-
jen je bil kot gostišče s sobami, s 
prostori splošne in zobne ambu-
lante, prostori za kmetijski obrat, tr-
govino in dvorano za kulturne prire-
ditve. Prva etaža objekta še danes 
posluje, saj je prostor z gostinsko 
dejavnostjo v najemu.

RESTAVRACIJA GAJ JE BILA 
PRODANA

18. januarja je bila ponovno 
naprodaj restavracija Gaj. Prejšnji 
poskusi prodaje niso bili uspešni. Po-
stopek draženja je bil tokrat druga-
čen od ostalih dražb, saj je upravitelji-
ca premoženje prodajala po metodi 
nižanja prodajne cene. Alenka Krivec 
Nabernik je povedala: »Omenjeni po-
datek je pritegnil kar nekaj potencial-
nih kupcev. Taka dražba ni ravno obi-
čajna, saj se navadno znesek na jav-
ni dražbi zvišuje, ne pa znižuje.«

Dražba je bila izpeljana uspeš-
no, kar je tudi edina izmed štirih 
dražb, kjer je nepremičnina dobila 
novega lastnika. Objekt je bil zgra-
jen leta 1978, v njem je bilo keglji-
šče, kasneje je bil preurejen v re-
stavracijo. Krivec Nabernikova je 

še dodala: »Kot lahko vidite, veči-
na premoženja na tokratnih draž-
bah predstavlja zadružne domove 
in gostinske obrate. V prihodnje na-

črtujemo še več javnih dražb, kjer 
bomo prodajali do sedaj neproda-
no premoženje.«

Marija Lebar
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OSREDNJA SLOVESNOST V ZGORNJI SAVINJSKI DOLINI OB KULTURNEM PRAZNIKU

Cvet kulturnih ustvarjalcev in poustvarjalcev 
nagrajen s priznanji

Obilica dobitnikov priznanj kaže na bogato kulturno delovanje društev in posameznikov v Zgornji 
Savinjski dolini. (Foto: Štefka Sem)

V torek, 7. februarja, se je na Ljubnem ob Savi-
nji odvila osrednja slovesnost ob kulturnem pra-
zniku v Zgornji Savinjski dolini s podelitvijo pri-
znanj ljudem, ki s svojim načinom življenja, s 
svojimi uspehi in dolgoletnim delom na številnih 
kulturnih področjih spreminjajo utrip in podobo 
naše doline. Nagrajence odlikuje dolgoletno de-
lovanje, ki je vplivalo na razmah ljubiteljske kul-
ture.

SLAVNOSTNI GOVORNIK O OHRANJANJU 
KULTURE

Priznanja nagrajencem sta podelili predse-
dnica sveta mozirske območne izpostave Jav-
nega sklada RS za kulturne dejavnosti (JSKD) 
Tadeja Robnik in vodja izpostave Simona Zadra-
vec. Slavnostni govornik je bil lanskoletni preje-
mnik najvišjega priznanja Jože Remšak – Zot-
ler. V dolini med Raduho in Menino, je dejal, so 
kulturni delavci v mesecu kulture spletli lep ven-
ček predstav, vsak pa lahko najde nekaj za svo-
jo dušo. Dotaknil se je prehojene poti dolgole-
tnega kulturnega dogajanja, zaradi katerega so 

ga ljudje vzeli za svojega, vsak uspeh pa ga je 
spodbudil, da je še raje delal, delal zanje. Spom-
nil se je bogate kulturne dediščine in poudaril, 
kako pomembno je njeno ohranjanje, prav tako 
kot ohranjanje slovenskega jezika, pa naj bo to v 
pravilni slovenščini ali dialektu.

JUBILEJNA PRIZNANJA SKLADA
Zlato jubilejno nagrado sklada je prejelo KD 

Godba Zgornje Savinjske doline za 40 let de-

lovanja, srebrno Mešani pevski zbor KD Ljub-
no ob Savinji ob 10-letnici delovanja. Godbe-
niki so nepogrešljiv del kulturnega in druž-
benega življenja z dolgoletno tradicijo. Orke-
ster sestavlja preko petdeset članov, dirigent 
je Tomaž Podlesnik. Ljubenski zbor že od vse-
ga začetka vodi Mitja Venišnik. Pevce združu-
je ljubezen do narodne slovenske pesmi, pre-
pevajo tudi umetne in partizanske, popevke, 
tuje pesmi in še bi lahko kaj našli.

PRIZNANJE SVETA ZA POSEBNE 
DOSEŽKE

Leto 2016 so z raznimi dosežki na področju 
kulture zaznamovale številne skupine in organi-
zacije, katere je JSKD OI Mozirje nagradila s pri-
znanji. Prejeli so jih uspešna lutkovna skupina 
Eci pec z OŠ Luče, OŠ Nazarje za naziv kulturna 
šola, Otroški pevski zbor OŠ Mozirje za osvoje-
no srebrno priznanje na državnem tekmovanju 
zborov. Priznanje je prejela tudi otroška folklor-
na skupina Veliki facki z OŠ Gornji Grad za osvo-
jeno srebrno priznanje na regijskem srečanju 
otroških folklornih skupin. Kvintet Sončnice je 
prejel priznanje za osvojena priznanja, Folklor-
na skupina Oštarija društva upokojencev iz Boč-
ne pa je na območnem srečanju odraslih folklor-
nih skupin dosegla regijsko raven. Za osvojeno 
zlato priznanje in udeležbo na državnem sreča-
nju pevcev ljudskih pesmi in godcev ljudskih viž 
so priznanje prejeli Ljudski pevci KD Raduha iz 
Luč, Ljudski godci z Luč pa so priznanje preje-
li za uvrstitev na državno srečanje in zlato pri-
znanje.

PRIZNANJA SVETA 
JSKD OI MOZIRJE

Priznanja so namenjena kulturnim delavcem, 
ki so s svojim delom pustili globoke sledi na šte-
vilnih področjih ljubiteljske kulture. Katarina Fu-
žir je prejela priznanje sveta za ustvarjalno de-
lo in ohranjanje ljudskega izročila. Za dolgole-
tno in ustvarjalno delo na področju gledališke 
dejavnosti ter vsestransko delo v ljubiteljski kul-
turi je priznanje prejela Zvonka Kladnik. Prav ta-
ko je za dolgoletno ustvarjalno delo na podro-
čju gledališče dejavnosti priznanje prejela Anica 
Stakne. Za delo na področju zborovske glasbe 
in vsestransko udejstvovanje na kulturnem po-
dročju je priznanje sveta prejela tudi Rosana Šti-
glic. Jubilejno priznanje sveta je šlo v roke Fran-
ca Goltnika za dolgoletno organizacijsko delo 
na pevskem področju.

BOGAT KULTURNI 
PROGRAM

Prireditev je potekala pod okriljem mozirske 
območne izpostave JSKD, kulturni program pa 
so pripravili člani KD Ljubno ob Savinji. Nasto-
pili so člani domačega mešanega pevskega 
zbora, kvintet Sončnice, kitaristka Slavica Te-
sovnik, pianistki Ksenija in Bernarda Štiglic ter 
violinistka Kristina Štiglic. Klara in Rok Prušnik 
sta v družbi harmonikarja Zvonka Krumpačni-
ka zapela Prešernovo Od železne ceste, Pre-
šernovega Orglarja je recitiral Franjo Naraloč-
nik. Moderatorja prireditve sta bila Helena Šlo-
gar in Luka Paulič.

Štefka Sem

Dirigent Tomaž Podlesnik (levo) in Matej Kranjc 
sta v imenu zgornjesavinjske godbe prevzela 
zlato jubilejno priznanje za 40 let ohranjanja 

in ustvarjalnega delovanja na področju 
instrumentalne glasbe. (Foto: Štefka Sem)
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OBČINA SOLČAVA 

Občina bo subvencionira 
otroške karte za smučišče v 

Lučah
V Solčavi bodo otrokom omo-

gočili cenejšo uporabo smučišča 
v Lučah. Občina je namreč objavi-
la razpis za subvencioniranje cen 
smučarskih kart. Do subvencije so 
upravičeni predšolski in osnovno-
šolski otroci, ki imajo na dan naku-
pa sezonske otroške karte stalno 
bivališče v občini Solčava. 

Subvencionirana cena za karto 
znaša 30 evrov. Za nakup sezon-
ske smučarske karte je potrebno 
na smučišču Luče ob nakupu pre-
dložiti fotografijo otroka, za katere-
ga se kupuje karta. Za subvencijo 
cene karte je potrebno izpolniti vlo-
go za zimsko sezono 2016/2017.

Marija Lebar

KULTURNO DRUŠTVO JURIJ MOZIRJE

Na pester in preprost način približali različne vrste kulture

Osrednja lika prireditve, Jure Repenšek (desno) in Jani Šuligoj alias Matija 
Čop in France Prešeren, sta se dotaknila tudi aktualnega dogajanja na 

področju kulture na območju doline. (Foto: Benjamin Kanjir)

Člani Kulturnega društva Jurij 
Mozirje so na predvečer kulturne-
ga praznika na odru domačega 
kulturnega doma pripravili boga-
to in raznovrstno prireditev, s ka-
tero so obiskovalcem osvetlili na-
men praznika. Vrsta nastopajo-
čih je s pesmijo, deklamacijami in 
igro spregovorila o tem, kaj kultu-
ra je.

NAMESTO GOVORNIKA NA ODRU 
SMETAR

Z obvezno Zdravljico se je pri-
reditev slavnostno začela. Na-
mesto osrednjega govorni-
ka, ki pritiče takemu dogodku, 
je na oder prišel smetar in po-
časi izpraznil vsebino smetnja-
ka. V njem se je našlo marsikaj, 
kar pač ljudje v teh časih mečejo 
stran, saj prave vrednosti doma-
la nima nič več. 

ČOP IN PREŠEREN TUDI O 
KULTURI V DOLINI

Za njim sta na oder stopila 
osrednja lika prireditve, Jure Re-
penšek in Jani Šuligoj alias Mati-

ja Čop in France Prešeren. Njuni 
dvogovori so bili odraz časa in de-
janj, ki so ju zaznamovala in utr-
dila njuno vrednost tudi še danes. 
Od vzrokov za nastanek nekaterih 

pesmi sta slednje deklamirala. Na 
oder sta stopila večkrat in se pred 
koncem dotaknila tudi aktualne-
ga dogajanja na področju kultu-
re na območju doline. Zvrstili so 
še deklamatorji, pevci Prešerno-
vih pesmi in različni instrumenta-
listi. Prav poseben pečat je pusti-
la družina Slapnik, ki se je ob raz-
lagi otrokom, kaj kultura je, dotak-
nila večih njenih zvrsti. 

LEP PROGRAM, MOZIRJANI PA 
DOMA

Večer ob kulturi je bil sproščen, 
miren, bogat in napolnjen s pozitiv-
nim nabojem. Ustvarjalci dogodka 
so dali vse od sebe in tudi sebe, da 
so lahko obiskovalci ob odigranih 
točkah brezskrbno uživali trenutke 
kulture. Škoda le, da te možnosti ni 
izkoristilo več Mozirjanov.

Benjamin Kanjir

OBČINA MOZIRJE

Sodelovanje z gasilci dobro in korektno

Župan občine Mozirje Ivan Suhoveršnik se je gasilcem zahvalil za 
nesebično pomoč in za pripravljenost občanom priskočiti na pomoč. 

(Foto: Benjamin Kanjir)

Župan občine Mozirje Ivan Su-
hoveršnik je povabil predstavnike 
domačega gasilskega društva in 
zgornjesavinjske gasilske zveze na 
podpis aneksa k pogodbi o financi-
ranju javne gasilske službe. Pogo-
vor pred podpisom je nakazal dob-
ro sodelovanje vseh treh akterjev.

Uvodoma se je župan gasil-
cem zahvalil za nesebično pomoč 
in pripravljenost ob vsaki uri in ob 

vsakem vremenu občanom pri-
skočiti na pomoč. Izpostavil je na-
kup nove gasilske cisterne, oko-
li katere so pogovori o finančnem 
pokritju nakupa potekali in bili us-
pešni v preteklem letu. Prevzem in 
uradna predaja v uporabo sledi le-
tos 22. aprila. Nova prepotrebna 
pridobitev bo pripeljana v garažo 
gasilskega doma ob praznovanju 
130-letnice delovanja društva. 

Predsednik mozirskih gasilcev 
Roman Čretnik ml. je izpostavil 
dobro povezovanje društva z obči-
no, ki po najboljših zmožnostih iz-
polnjuje svoje dolžnosti. Besedam 
zahvale se je pridružil poveljnik 
društva Stane Weiss. 

Predsednik zveze Janko Žuntar je 
izpostavil dejstvo, da so društva na 
tem območju odlično opremljena. 
Seveda potrebe po vedno novi in 
novi opremi so, a občine dosledno 
izpolnjujejo finančne obveznosti in 
s tem skrbe za prepotrebne nabave. 

Poveljnik zveze Slavko Bric se je 
pred podpisom aneksa dotaknil še 
področja izobraževanja. Dejal je, 
da so zgornjesavinjski gasilci v pri-
merjavi z mnogimi drugimi dobro 
izobraženi, kar jim sporočajo iz izo-
braževalnega centra na Igu.

V podpisanem aneksu piše, da 
bo Občina Mozirje društvu letos 
po dvanajstinah nakazala 12.400 
evrov. Poleg tega še 6.000 evrov iz 
naslova požarne takse. Zveza bo 
za delovanje prejela 1.200 evrov.

Benjamin Kanjir
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Matična kronika za december
POROKE:
Matej Mandelc in Janja Perger, oba iz Letuša

SMRTI:
Peter Štiftar iz Podolševe, Viktor Gregorn iz Spodnje Rečice, Marija 

Jelen iz Mozirja, Jozefa Krivec iz Bočne, Marjan Krebs iz Bočne, Ma-
rija Brinjovec iz Dol-Suhe, Frančiška Leskovšek iz Šmihela nad Mozir-
jem, Anton Breznik iz Luč, Zofija Tesovnik iz Nove Štifte, Ludmila Pris-
lan iz Dol-Suhe.

KUD STOPINJE POVEZUJE USTVARJALCE RAZLIČNIH PODROČIJ

Z zbornikom bodo obeležili pet let delovanja

Članice KUD STOPinJE Božena Tanšek, Milena Šimunič (prva in druga 
z leve) in Berta Vasle (desno) so izdale samostojne pesniške zbirke. Na 

fotografiji s predsednico društva Ivano Žvipelj. 
(Foto: Barbara Rozoničnik)

Med večjimi projekti letošnjega 
leta članov Kulturno umetniškega 
društva STOPinJE bo izdaja zborni-
ka Bele stopinje 2, s katerim name-
ravajo obeležili peto obletnico de-
lovanja. Zbornik je že v nastajanju, 
člane pa vabijo, da prispevajo svo-
ja dela. Predsednica Ivana Žvipelj 
se je na srečanju članov v Mozirju 
ob pregledu delovanja in načrtova-
nih aktivnostih ustavila tudi ob ne-
davno izdanih zbirkah pesmi.

ŠIROK NABOR UDEJSTVOVANJ
V preteklem letu so se člani 

društva med drugim udeleževa-
li literarnih večerov in gostovanj, 
sodelovali so na literarnih nateča-
jih, na srečanju aforistov, srečanju 
ljudskih godcev in pevcev. Priredili 
so fotografsko razstavo, svoje de-
lovanje pa želijo tudi s folklornimi 
plesi približati predšolski in šolski 
mladini. 

čustva pa so njen velik motiv.
Tudi Božena Tanšek je dolgole-

tna pesniška ustvarjalka in člani-
ca velenjskih literatov. Zbornik Pe-
smi mavrične duše zajema izpo-
vedne pesmi, v katerih postavlja 
v ospredje osnovna življenjska 
vprašanja.

Rdeča nit pisanja Berte Vasle pa 
so preproste pesmi in misli, ki bral-
ca popeljejo v čas njene mlados-
ti. V Šepetu duše se sreča z lepo-
to narave, pesničinimi življenjski-
mi izkušnjami in polno mero opti-
mizma.

Srečanja v Mozirju se je udele-
žila tudi vodja mozirske izpostave 
Javnega sklada RS za kulturne de-
javnosti Simona Zadravec in priso-
tne seznanila z nekaterimi projekti 
sklada. Za glasbeni predah so pos-
krbeli Štirje prijatelji, ljudski pevci iz 
Mozirja. 

Barbara Rozoničnik

TRI SAMOSTOJNE PESNIŠKE 
ZBIRKE

V samozaložbi so samostojne 
zbornike izdale tri članice. Pre-
pletanja so drug samostojni lite-

rarni zbornik pesnice in slikarke 
Milene Šimunič. 

Kot pravi, njeno umetniško 
ustvarjanje nastaja zaradi not-
ranje potrebe po izražanju, prav 

PREDAVANJE FLORISTA SIMONA OGRIZKA NA REČICI OB SAVINJI

Ljudje si želimo košček narave imeti tudi doma

Florist Simon Ogrizek je pokazal, kako izgledajo nekateri škodljivci, ki 
napadejo lončnice. (Foto: Marija Šukalo)

Vrtnarski mojster Simon Ogrizek 
iz velenjskega PUP-a je v Medgen 
borzi na Rečici ob Savinji sprego-
voril o pomenu, negi in pozitivnih 
učinkih lončnic ter o šopkih. Ude-
leženke predavanja so z njegovo 
pomočjo in s strokovnimi nasve-
ti pravilno presadile lončnico, iz-
delale valentinov dekor iz brezovih 
vej za na vrata in oblikovale zimski 
šopek.

CVETJE JE IZKAZOVANJE 
SPOŠTOVANJA

Ogrizek, ki je predsednik sekcije 
cvetličarjev in vrtnarjev pri slovenski 
obrtno-podjetniški zbornici, meni, da 
s cvetjem izkazujemo spoštovanje. 
Je namreč umetnost narave in, če 
je to še umetniško povezano v skla-
dno celoto, je lepo darilo, ki je lahko 
namenjeno ženski ali moškemu, saj 
so tudi ti veseli cvetnega aranžmaja.

Povedal je: »Ljudje želimo košček 
narave imeti tudi doma, pa naj si bo 
to v lončnicah ali v šopkih. In sezo-
na je tista, ki narekuje, kaj bo šopek 
sestavljalo. Cvetje je lahko razno-
vrstno, le barve v šopku morajo bi-
ti smiselno povezane. Seveda pa je 
za nastanek lepega šopka potreb-
no veliko kreativnosti.«

GRADI KULTURO CVETJA V 
SLOVENIJI IN EVROPI

Mednarodno znani vrtnarski 
mojster je dejal, da mora biti čut 

za estetiko prirojen. On ga je nad-
grajeval z izobraževanji tako do-
ma kot v tujini. Sedaj intenzivno 
sodeluje pri gradnji kulture cvetja 
po Sloveniji in Evropi. 

Simon Ogrizek je tudi medna-
rodni sodnik v cvetličarstvu in 
generalni sekretar v mednaro-
dni cvetličarski organizaciji Flo-
rint. Njegovo predavanje je prip-
ravila Medgen borza v sodelo-
vanju z rečiškim turističnim dru-
štvom.

Marija Šukalo
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PREDAVANJE ANICE ŠIMENC

Demenca vse pogostejši pojav pri starejši populaciji

Predavateljica Anica Šimenc je članom Društva 
upokojencev Nazarje podelila nekaj nasvetov, 

s katerimi bodo lahko preprečili ali omilili 
demenco. (Foto: Primož Vajdl)

V zadnjih letih se število obolelih za demen-
co vse bolj povečuje. V prihodnosti naj bi za 
to boleznijo zbolel že vsak tretji Slovenec. Čla-
ni Društva upokojencev Nazarje so zato v gos-
te povabili Anico Šimenc, animatorko in koordi-
natorko prostovoljstva v Centru starejših Zimze-
len v Topolšici. Več kot dvajsetim slušateljem, ki 
so napolnili malo dvorano Doma kulture Nazar-
je, je predstavila bolezen in načine, kako se spo-
pasti z njo.

PREDSTAVITEV DEMENCE IN NJENIH
 ZNAKOV

»Demenca je tisto, ko ne veš, kdo si, kje si in 
kdo so osebe okrog tebe,« so besede bivšega 
poslanca Jaše Zlobca, s katerimi je svoje preda-
vanje pričela Anica Šimenc. Pri demenci gre za 
kronično napredujočo bolezen, kjer prihaja do 
brisanja kratkoročnega spomina. Trenutno je v 
Sloveniji že več kot 30 tisoč ljudi, ki so dementni.

ZA PREPREČITEV DEMENCE MORAMO SKRBETI 
CELOTNO ŽIVLJENJE

Za zdaj še zdravila, ki bi ozdravilo demen-
co, niso iznašli. Obstajajo le določena zdravi-
la, ki bolezen lajšajo. Kot je povedala Šimen-
čeva, je pri lajšanju bolezni najpomembnejša 
strpnost. V kolikor živimo z nekom, ki je de-
menten, je potrebno celoten način življenja 
prilagoditi njemu in se postaviti v njegovo ko-
žo. Poleg tega je svetovala, da si zagotovimo 
pomoč drugih in ne pozabimo poskrbeti tudi 
zase.

V zadnjem delu predavanja je predavatelji-
ca zbranim podelila nekaj nasvetov, s kateri-
mi bodo v starosti preprečili demenco. Zelo po-
membni sta psihična in telesna aktivnost ter 
uravnotežena in raznolika prehrana. Zaželeno 
je tudi, da celotno življenje čim bolj aktiviramo 
možgane.

Primož Vajdl

SREČANJE DRUŠTVA VEGANOV ZDRUŽENO Z DOBRODELNIM DOGODKOM

Ivan Soče o pravičniški jezi zaradi manipulacij 
Društvo veganov celjsko-savinjske regije je 

v sodelovanju z Društvom za zaščito živali Po-
murje v prostorih hotela Benda v Mozirju prire-
dilo predavanje Ivana Sočeta združeno z dobro-
delnim dogodkom za Nikicino čredo. Zbrani so 
lahko degustirali in kupili veganske izdelke miro-
ljubne kmetije Valpatič iz Šentjurja in presne čo-
kolade Vivoo, večer pa so zaključili z veganskim 
obrokom in pokušino sladic. 

Predsednica Kulturno-umetniškega društva 
STOPinJE Ivana Žvipelj je predstavila društvo 
veganov, ki deluje četrto leto. Prizadevajo si za 
ozaveščanje širše javnosti o veganstvu in ve-
ganski kulinariki, enkrat mesečno pa prirejajo 
srečanje z večerjo in kuharskimi delavnicami.

»KDOR NI JEZEN - GOTOF JE!« 
Društvo veganov je na srečanje povabilo pre-

davatelja, publicista in avtorja knjig Hipokrat je bil 
kuhar – pot iz medicinskih in prehranskih zablod 
ter Boj za resnico o kravjem mleku Ivana Sočeta. 
V motivacijskem razmišljanju z naslovom »Kdor 
ni jezen – gotof je« je spregovoril o vzrokih za ne-
srečo, brezbrižnost in bolezni današnjega časa 
ter o iskanju poti do svobode, sreče in zdravja. 

Pomembno je, da prepoznamo, kdaj živimo v 
vlogi žrtve ali prebujajočega se svobodnega člo-
veka, ki počasi prevzema nadzor nad dogaja-
njem okrog sebe, pomembno pa je tudi, da zna-
mo ta nadzor kasneje na poti osebne rasti opus-
titi, je dejal Soče.

Pravičniška jeza je osvobajajoče pozitivno 
čustvo, ki nas premakne iz ujetništva žrtve, v 
nas vzbudi voljo, ustvari energijo, prinese samo-
spoštovanje in ponos. V razpravi z udeleženci je 
Soče razmišljal še o medicinskih in prehranskih 
zablodah, o tehnikah manipulacije in ustvarja-
nju profitabilnih resnic.

NOVE ISKRICE ZA NIKICINO 
ČREDO

Živimo v času, ko so spoštovanje in huma-
nost do vseh živih bitij večkrat prezrte vrednote. 
Tega se zaveda tudi članica Društva za zaščito 
živali Pomurja Mirjana Mulec, ki je za svoja pri-
zadevanja postala Pomurka leta 2016. Skupaj z 

ostalimi člani društva so rešili in omo-
gočili dostojno življenje štirim kravam, 
ki so živele v izredno slabih pogojih. 
Dve sta sedaj na miroljubni kmetiji v 
okolici Ljubljane, Nika in njena mama 
pa imata nov dom v Pomurju.

Vstopnino za dobrodelni dogodek, 
v katero je bila všteta pokušina vegan-
skih jedi ter delni izkupiček od pro-
daje knjig Ivana Sočeta so namenili 
vzdrževanju zanemarjene in iz krutih 
razmer rešene kravje črede.

Barbara Rozoničnik 

Predavatelj Ivan Soče je zbrane pozval k 
skupnemu iskanju poti, kako z majhnimi 
koraki ustvarjati boljši svet. 
(Foto: Barbara Rozoničnik)
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KUHARSKI TEČAJ NA DOMAČIJI DOBROVC V POLJANAH

Vaja dela mojstra le, če 
mojster dela vajo

Kuhar Dejan Potočnik je tečajnicam pokazal pripravo mesnih jedi in jim 
zaupal male skrivnosti za boljšo jed. (Foto: Marija Šukalo)

Na domačiji Dobrovc v Poljanah 
nad Rečico ob Savinji so kuharsko 
znanje pridobivale članice Društva 
kmetic Zgornje Savinjske doline – 
aktiv z Lepe Njive. Delavnico z nas-
lovom Mesne jedi s prilogami je vo-
dil kuhar Dejan Potočnik.

Potočnik je predstavil peko svi-
njine, purana in piščanca. Udele-
ženke so se seznanile, kako prip-
raviti svinjske ribice v omaki iz ze-
lenega popra in višenj, kako iz pi-
ščančjih filejev oblikovati roladice, 
napolnjene z zeliščnim maslom, 
in jih panirati v semenih ter kako 
pripraviti gratinirane puranje me-
daljone s špinačo in mladim si-
rom. Glede priloge se je kuhar od-
ločil za tartufov pire in ratatouille. 
Vse omenjene jedi je uspel pripra-

viti v manj kot poldrugi uri.
Tečajnice so ob koncu ocenile, 

kako so se okusi dopolnjevali. Vse 
so se strinjale, da so z opazova-
njem in navodili pridobile več zna-
nja, kot če bi bile razdeljene v sku-
pine in bi same pripravljale posa-
mezne jedi.

Potočnik že četrto leto sodeluje z 
društvom kmečkih žena in priprav-
lja delavnice z različno kulinarično 
tematiko. Sam si je kuharske izku-
šnje pridobival več kot desetletje in 
pol. Poudarja, da vaja dela mojstra 
le, če mojster dela vajo. Po njego-
vem je veliko odličnih kuharic, ki si 
svoje kuharsko znanje pridobivajo 
le s kuhanjem in jedi pripravijo bo-
lje od številnih vrhunskih kuharjev.

Marija Šukalo

MEDOBČINSKO DRUŠTVO GLUHIH IN NAGLUŠNIH VELENJE

Na obisku pri članici Jožefi 
Kladnik

Jožefa Kladnik (druga z leve) bo letos dopolnila 95 let. Obiska se je zelo 
razveselila.

Predsednik in sekretarka Medob-
činskega društva gluhih in nagluš-
nih Velenje, Franc Forštner in Janja 
Krajnc, sta konec januarja obiskala 
članico Jožefo Kladnik na Ljubnem 
ob Savinji. Pridružili so se jima župan 
Franjo Naraločnik in aktivna člana 
društva Marija Varžič in Stanko Kolar. 

Prišli so k dobrovoljni in nasme-
jani Jožefi, ki bo letos dopolnila 95 
let. Pripovedovala jim je zgodbe iz 
svojega življenja. V mladosti je sku-
paj z osmimi brati in sestrami žive-
la na višje ležeči kmetiji, dokler se 
ni preselila na domačijo, kjer živi 
še danes. Takrat je pomagala na 

eni kmetiji na Smrekovcu, do kate-
re je hodila uro in pol. V času voj-
ne je pripravljala hrano in jo nosi-
la partizanom v bolnišnico. V tis-
tem času je najmlajši brat umrl v 
snežnem plazu. Povedala je, da 
sta k njej prišla dva partizana, da 
bi ji prenesla žalostno novico, a si 
nista upala, saj je nista želela uža-
lostiti, ko sta jo slišala peti ob plete-
nju košare. 

Ob zgodbah so se okrepčali z 
domačimi dobrotami, ki jim jih je 
pripravila njena snaha. Obisk bo 
vsem ostal v zelo lepem spominu. 

JK

PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO LJUBNO OB SAVINJI

Za ljubenskimi gasilci uspešno leto

Predsednik društva Slavko 
Fludernik se je zahvalil občini in 
podjetju KLS Ljubno za pomoč pri 
realizaciji nabave najsodobnejše 

cisterne. (Foto: FA)

Na redni letni inventuri stanja so 
se zbrali člani ljubenskega prosto-
voljnega gasilskega društva. Lani 
so proslavili 130-letnico organizira-
nega gasilstva na Ljubnem in pre-
dali namenu najsodobnejšo cister-
no. Predsednik društva Slavko Flu-
dernik je izrazil hvaležnost občini, 
predvsem pa podjetju KLS Ljubno 
na čelu z Mirkom Straškom za po-
moč pri realizaciji nabave. 

V lanskem letu so gasilci poma-
gali pri intervencijah, bili prisotni na 

prireditvah v vlogi redarjev in skrbe-
li za izobraževanja članov društva. 
Pohvalili so se tudi s plačano kup-
nino za nov gasilski kombi za pre-
voz oseb, ki ga bodo predali name-
nu na florjanovo v začetku mese-
ca maja. 

Med planiranimi cilji v prihodnje 
so bile navedene aktivnosti, ki spa-
dajo v osnovno dejavnost huma-
nega poslanstva, ki mu služijo ga-
silci. Poskrbeti morajo tudi za to, da 
bodo to poslanstvo lahko opravlja-

li čim bolj učinkovito, zato je med 
cilji v bližnji prihodnosti tudi izgra-
dnja novega gasilskega doma, saj 
sta sedanja objekta po prepriča-
nju vodstva ljubenskih gasilcev za 
učinkovito delovanje društva pre-
majhna.

Ob koncu zbora je sledila podeli-
tev priznanj in pohval najzaslužnej-
šim članom v njihovih vrstah, med-
se pa so sprejeli nove člane. Povelj-
nik Gasilske zveze Zgornje Savinj-
ske doline Slavko Bric je izposta-
vil, da med požarnimi intervencija-
mi prevladujejo dimniški požari, če-
mur bo potrebno posvečati več po-
zornosti.

Franjo Atelšek
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Zgodovina in narodopisje

Piše: Aleksander Videčnik

Rože in čarovnije (17)

OB ZAKLJUČKU
V letih raziskovanja (1993-

1995) sem obiskal številne doma-
čine naše doline. Brez njihove po-
moči in brez njihovega razumeva-
nja ne bi uspel napisati knjigo, ki še 
danes velja kot zanimiva in od stro-
kovnjakov iskana. Tudi ob tej priliki 
naj zato s hvaležnostjo naštejem 
pričevalce: Acman Jakob – Čopar 
(Loke pri Mozirju), Marija Blažič 
(Mozirje), Jože Brgles – Kugovnik 
(Savina), Frančiška Brložnik (Le-
pa Njiva), Tone Brinjevc – Hudobre-
znik (Brezje nad Mozirjem), Marija 
Čebul (Rečica ob Savinji, Šoštanj), 
Jože Čeplak – Zgornji Jamnik (Ja-
me pri Gornjem Gradu), Rudolf Čo-
kan – Belikovač (Loke pri Mozirju), 
Ciril Deleja – Harki (Pusto Polje), 
Janez Detmar (Primož nad Ljub-
nim), Ivanka Dreo (Mozirje), Jože-
fa Fužir (Lepa Njiva), Matilda Ga-
ber – Zajc (Mozirje), Ivan in Marija 
Glušič (Loke pri Mozirju), Lovro Go-
ličnik – Podstenšek (Šmihel), An-
gela Golob (Šmiklavž pri Novi Šti-
fti), Fran Gostečnik in Angela Hu-
dej (Radegunda), Ivan Grobelnik 
(Poljane), Mimica Jurjevec – Pro-
dnik (Juvanje), Terezija Jurjevec – 
Klemenškova (Solčava), Franc Jur-
kovnik (Lepa Njiva), Angela Klad-
nik (Luče), Stane Kocjan (Ljubi-
ja), Frančiška Konečnik (Šmihel), 
Marija Korenjak (Poljane), Mari-
ja Korošec – Kreider (Skorno), Ol-
ga Krajnik (Luče, Mozirje), Franči-
ška Krebs in Jožica Voler (Krnica 
nad Lučam), Franc Krznar (Boč-
na), Mirko Levar (Šmartno ob Dre-
ti), Ivanka Lenar (Logarska doli-
na), Franc Matjaž – Kmet (Spo-
dnja Rečica), Marija Mikek (Lepa 
Njiva), Franc Mlačnik – Sabadin 
(Krnica nad Lučam), Fanika Molič-
nik – Gaber (Lepa Njiva), Zdravko 
Nevc – Marolt (Ravne nad Šošta-
njem), Olga Ošep – Pečovnik (Ro-
banov kot), Anica Planovšek (Do-
bletina), Jože Planovšek (Lačja 
vas), Alojz Plaznik (Podvolovljek), 

Anton Plesnik – Pogorelčnik (Pod-
volovljek), Peter Plesnik (Logarska 
dolina), Pepca Podbregar (Vrhi, 
Šmartno ob Dreti), Roza Podkriž-
nik (Ter), Ivan Prek (Podveža), Jo-
žefa Rak (Brezje), Katarina Slatin-
šek – Vorhova (Radmirje) Alojzija 
Tellis (Mozirje), Marija Točaj (Lepa 
Njiva), Antonija Urbanc (Lepa Nji-
va), Jože Vodušek – Kecej (Dobro-
vlje), Ida Voler (Ljubno ob Savinji), 
Alojz Weiss (Spodnje Kraše), Jo-
žefa Zabreznik (Spodnja Rečica), 
Franc Zajc – Rebernak (Prihova), 
Marija Zavolovšek – Gros (Radmir-
je), Antonija Zlovše (Ljubija), Franc 
Žager (Loke), Marija Žmavc (Boč-
na), Jože Žovle (Vrhi, Šmartno ob 
Dreti).

Prav gotovo je objavljen seznam 
nepopoln, saj so zajeti samo tisti 
svetovalci in pripovedovalci, ki jih 

imam evidentirane kot sogovorni-
ke. Ko brskam po spominu, ugo-
tavljam, da sem obiskal veliko več 
Zgornjesavinjčanov po naši dolini. 

Ker sem bil priseljenec v Mozir-
ju, so me ljudje poznali bolj kot ure-
dnika Savinjskih novic, zato so bi-
li zelo ustrežljivi in vseskozi prip-

ravljeni sodelovati. Tedaj sem ure-
jal naš časopis, ki je bil mesečnik, 
vendar je bil med našimi ljudmi ve-
liko bran. Tako so vedeli, kaj se do-
gaja okoli domačega zdravilstva in 
vsestransko radi sodelovali. V tis-
tih časih so ljudje govorili iz izku-
šenj, zato so bile njihove pripove-
di izredno pestre, raznolike in zani-
mive. Ob tem moram ugotoviti, da 
so me zelo lepo sprejemali in po 
možnosti prijazno sodelovali. Hva-
ležen sem, da sem lahko zbral ta-
ko pestro vsebino knjige, ki je da-
nes spoštovana tudi s strani stro-
kovnjakov. To pričajo povpraševa-
nja po njej.

Zelo sem hvaležen dr. Jožetu 
Goričarju, ki mi je vsestransko po-
magal, ne le pri raziskovanju do-
mačega zdravilstva, temveč tudi 
pri raznih mojih publikacijah. Poz-

nal je dolino kot redko kdo in uži-
val velik ogled. Takrat je bil gene-
ralni direktor SAZU-ja, zato sem 
imel tam možnost dobili na vpog-
led zelo zanimive dokumente in 
tudi Zapis solčavskega zdravilca 
Fida. Z doktorjem Goričarjem sem 
leta dolgo prijateljeval. V Ljublja-

ni mi je omogočil razne obiske vi-
dnih strokovnjakov. 

V neki moji publikaciji sem se 
na običajen način zahvalil za po-
moč, seveda sem naslovil njegovo 
ime z nazivi, ki jih je imel. Pa me je 
pokaral in dejal: »Ljudje me ne bo-
do poznali po nazivih, dovolj je, da 
me poznajo kot mozirskega Jože-
ta Goričarja.« Res je nenehno ho-
dil v prostem času po dolini in res 
so ga ljudje dobro poznali in zelo 
spoštovali.

POSTAL SEM UREDNIK 
OBČINSKEGA GLASILA

Omenil sem že, da sem prev-
zel uredništvo Savinjskih novic. Na 
SZDL, kjer so skrbeli tudi za obvešča-
nje občanov, so ugotavljali, da ob-
činsko glasilo premalo stori za dob-
ro in sprotno obveščanje. Kot sem že 
omenil, je glasilo Savinjske novice iz-
hajalo neredno, žal le občasno. Te-
mu so sklenili narediti konec. K me-
ni je prišel takratni tajnik občinskega 
odbora Socialistične zveze delovne-
ga ljudstva Stane Kranjc in me vpra-
šal, če bi prevzel uredništvo. Vedel je, 
da sem vešč tiskarskih opravil. Seve-
da sem bil pripravljen sodelovati. 

Ustanovili smo uredniški odbor, 
v katerem so bili predstavniki de-
lovnih in družbeno-političnih orga-
nizacij. Novice so bile torej glasilo 
»delovnih in družbeno-političnih or-
ganizacij doline«, tako je pisalo v 
glavi. Povedati moram, da se neka-
teri vplivni politiki niso zavedali te-
ga, da bi kaj lahko postal časopis 
le priloga velenjskega časopisa. 
Uredniški odbor pa se je tega zave-
dal in ustrezno ravnal. Kmalu smo 
poskrbeli, da so Savinjske novice 
redno izhajale. 

Nerodno je bilo le to, da so do 
tedaj bile tiskane v Novem mes-
tu, kjer je podjetje Grafika skrbelo 
za tiskarske in tehnično uredniške 
posle. Ta potovanja v Novo mesto 
so bila naporna in kmalu smo pre-
nesli tisk na Cetis v Celje, to je bilo 
manj naporno in bolj priročno. 

Omeniti še moram, da je uredni-
ški odbor dobro deloval in zago-
tavljal kakovost obveščanja obča-
nov. Tako sem urednikoval dva me-
seca manj kot deset let. Seveda pi-
šem vse to po spominu, ker sem 
vso dokumentacijo delovanja shra-
nil v Zgodovinskem arhivu v Celju.

Konec.

Stalna razstava Zdravje bolnikov – ljudsko zdravilstvo v Zgornji 
Savinjski dolini je bila odprta leta 2007 v gostišču in muzeju Firšt, v 

Logarski dolini. Avtor vsebinskega dela razstave je Aleksander Videčnik. 
(Fotodokumentacija Gostinstvo in turizem Firšt)
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Kaj je lepšega v življenju kot nepozabni dogodki, ki so prijetne prelomnice 
v naši življenjski zgodbi. Maturantski ples, poroka, krst, prvo obhajilo, birma, 
različne obletnice, vse to so zgodbe, del naših lepih spominov. Res pa je, da 
pripraviti poseben dogodek ni enostavno. Organizacija dogodka ali le pripra-
va nanj, da se ga udeležimo urejeni, zadovoljni s svojim videzom, zahteva ne-
kaj spretnosti. A dovolj je že, če poznamo svoje želje, jih uskladimo s svojimi fi-
nančnimi zmožnostmi in poiščemo tiste, ki nam bodo pomagali pri njihovi re-
alizaciji.

Z OBISKOM SEJMA POROKE DO DOBRIH IDEJ IN KVALITETNIH PONUDNIKOV
Organizacija poroke je zagotovo ena izmed najzahtevnejših nalog, ki se jih 

večina parov loti v svojem skupnem življenju. Gre za drag projekt, ki ga želimo 
izpeljati po svojih željah, dogodek mora biti popoln in hkrati ne prevelik finanč-
ni zalogaj. Sejmi porok, ki se navadno odvijajo v spomladanskem času, so 
odlična priložnost, da si izoblikujemo svoje videnje svojega edinstvenega do-
godka in se hkrati seznanimo s številnimi ponudniki storitev, ki spremljajo po-
ročni dan.

PRAVOČASNA REZERVACIJA BO PRIHRANILA SLABO VOLJO
A tudi drugi posebni dogodki, družinske svečanosti in obletnice zahtevajo 

od nas nekaj priprave. Predvsem ženske želimo sijati, četudi nismo me v cen-
tru pozornosti. Pravočasna rezervacija termina pri priljubljenem frizerju je ena 
izmed stvari, na katere moramo misliti pravočasno, saj je pričeska, ki res pri-
staja, eden glavnih adutov urejene ženske. Tudi dogovor s fotografom, ki bo 
za vedno zamrznil najlepše trenutke našega dogodka, je stvar, ki se je mora-
mo lotiti pravočasno. Pa naj gre za fotografiranje na poroki, ob krstu ali dru-
gem pomembnem dogodku, dobri fotografi so tudi najbolj iskani in zato tu-
di težje dosegljivi.

Posebni dogodki v našem življenju 
naj ostanejo v lepem spominu

PESTRA IZBIRA DARIL OMOGOČA VEČJO IZVIRNOST
Večina svečanih dogodkov ne mine brez obdarovanja. Obletnice ali zaključ-

ke nekega obdobja radi zaznamujemo z nakitom, ki bo obdarovancu v spomin 
na njegov poseben dogodek. Pri izbiri takšnih daril smo lahko izvirni, le čas si 
je treba vzeti za ogled ponudbe. Ta je vsekakor dovolj pestra, da jo lahko prila-
godimo tako naši denarnici kot okusu našega obdarovanca.

Čeprav nam priprava na posebno svečane dogodke vzame kar nekaj ča-
sa, nikakor ni treba, da nam »požre« živce. S pravočasno in dobro organiza-
cijo boste zagotovo prihranili tako pri stresu, času kot denarju. Pa še zabav-
no bo!

Pripravila Tatiana Golob
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V podjetju Zlatarstvo Gajšek 
praznujemo letos 30 let družin-
ske tradicije na področju zlatar-
stva. Nahajamo se na treh loka-
cijah, in sicer v  Šentjurju, Celju 
ter v Slovenskih Konjicah. Naša 
ponudba je zelo pestra, saj ima-
mo vse za krst, obhajila, birme 
in poroke. Ponosni smo pred-
vsem na poročne prstane, saj 
jih imamo več kot 350 različnih 
modelov. Naš moto je tradicija, 
lastno oblikovanje, zaupanje ter 
vrhunska izdelava.

Obiščite nas, saj Vam bodo 
naši prijazni prodajalci znali 
svetovati. Potrudili se bomo za 
vsakega posebej in Vam še ta-
ko pričakovano željo spreobrnili 
v zlato darilo.
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Poroka in druge posebne 
priložnosti na kmetiji

V osrčju Zgornje Savinjske doli-
ne v neposredni bližini Rečice ob 
Savinji se nahaja naša kmetija. Po-
našamo se s kategorijo –štiri jabol-
ka – kar pomeni, da našim gostom 
nudimo visoko kakovost kulinarič-
ne in nastanitvene ponudbe.  

Posebnost naše kmetije je, da 
vam lahko pripravimo sanjsko ALL 
INCLUSIV POROKO! 

Dolgoletne izkušnje in zadovolj-
ni mladoporočenci so odlično pri-
poročilo za naše nadaljnje delo. Od 
pomladi pa do jeseni imamo pos-
tavljen čudovit poročni šotor. 

Naša posebnost je prikaz kmeč-
ke poroke ob sprejemu gostov. Bo-
gati lokalni običaji in tradicija so 
podlaga za popestritev programa 
in zabavo svatov.

Druge posebne dogodke, kot 
so birme, krsti, obletnice ter sobot-
na in nedeljska kosila, je potrebno 
predhodno rezervirati!

Za rezervacije nas lahko kon-
taktirate na telefon: 

03 583 52 59 ali GSM: 00 
386 41 269 103 ali pa po ele-
ktronski pošti info@turisticna- 
kmetija-dobrovc.com.

Prijazno vabljeni!
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ORLICE SKAKALE IZPOD RAJHOVKE

Tekmi za svetovni pokal postavili Ljubno na najvišje 
mesto 

Več tisoč gledalcev je toplo pozdravilo vse 
tekmovalke, še posebno vseh pet slovenskih 

predstavnic.

Ljubno ob Savinji je s posodobljeno skakalni-
co za smučarske skoke in najmodernejšo opre-
mo s keramično-ledeno smučino postalo eden 
najprivlačnejših smučarsko skakalnih centrov 
na svetu, še posebej ob vedno bučnem spod-
bujanju največjega števila obiskovalcev tekem. 
Ob hudi konkurenci Nemk, Avstrijk in tekmovalk 
iz skandinavskih držav je v soboto in nedeljo na 
dveh tekmah svetovnega pokala nastopilo pet 
naših orlic: Ema Klinec, Maja Vtič, Špela Rogelj, 
Eva Logar in Urša Bogataj. Naša letos najboljša 
Ema Klinec je na obeh tekmah osvojila zelo dob-
ri peti mesti.

SOBOTNO TEKMO DOBILA NORVEŽANKA 
LUNDBYJEVA

Na stopničke sobotne tekme so se uvrstile 1. 
Maren Lundby (NOR), 2. Daniela Iraschko-Stolz 
(AUT) in 3. Katharina Althaus (NEM). Ema Klinec 
se je z dvema skokoma (89,5 in 91 m) uvrstila 
na 5. mesto, Maja Vtič je bila 10., Špela Rogelj 
13., Eva Logar 17. ter Urša Bogataj 22. Skočilo je 
kar 54 tekmovalk iz 15 držav, najboljši Japonki 
Takanashijeva in Ito na tekmo nista prišli.

Po podelitvi pokalov so cvetje in kristalne va-
ze podelili ugledni predstavniki organizatorjev in 
smučarsko skakalnega športa, med njimi tudi 
obrambna ministrica Andreja Katič. Po tiskovni 

konferenci v velikem šotoru se je dan nadaljeval 
z zabavo in srečanjem številnih ljubiteljev smu-
čarskih skokov. 

VEČ TISOČ OBISKOVALCEV TUDI NA DRUGI 
TEKMI

Tudi na drugi tekmi se je zbralo več tisoč gle-
dalcev (dan prej kar 5.500), ki so toplo pozdra-
vili vse tekmovalke, še posebno vseh pet sloven-
skih predstavnic. Čeprav so gledalci, opremljeni 
s slovenskimi zastavami in transparenti kot fe-

ni domačih smučark spoštljivo nagradili vse naj-
boljše tekmovalke ob vsakem daljšem skoku, je 
bilo burno spodbujanje ob skokih vražjih Slo-
venk še posebej evforično. 

Tekma v prvi seriji je potekala v dokaj izena-
čenih vetrovnih razmerah, brez vsakršnih preki-
nitev. Naše skakalke niso dosegale nadpovpreč-
nih daljav, tudi Klinčevi je rahlo »spodrsnilo« s 
stopničk za zmagovalke s 87,5 m. Enako dalja-
vo je dosegla Maja Vtič.

NEUBRANLJIVI NEMŠKI TROJNI NAPAD
Po prvi seriji so na vrhu kraljevale tri Nem-

ke. Katharina Althaus je vodila z 92,5 metra 
(123,8 točke), druga je bila z enako daljavo Sve-
nja Würth (120,6 t), tretja Carina Vogt z 91 me-

tri (119,3 t). Pred zadnjo od štirih tekmovalnih 
serij v dveh tekmovalnih dneh je postalo nape-
to predvsem med nemško, italijansko, norveško 
in avstrijsko ekipo. Naše skakalke pa so obtičale 
okrog sredine. Ema Klinec je naskakovala dob-
ro uvrstitev z 11. mesta. Z izjemnim »letenjem« je 
doskočila v telemark, 7 m pod K točko (85 m), v 
tej seriji najdlje med vsemi – 92 metrov. 

OCENA LJUBNEMU S STRANI SKAKALK – 
ODLIČNO

Končni seštevek 239,2 točke je Emo, skupaj 
z Avstrijko Jacqueline Seifritsbergerjevo, uvrstil 
pod stopničke na peto mesto še drugega dne. 
Med tretjim in petim mestom je ostalo prosto-
ra za četrtouvrščeno Norvežanko Maren Ludby. 
Na vrh, na vse tri stopničke so se povzpele tok-
rat zares izjemne Nemke: 1. Katharina Althaus, 
2. Carina Vogt in 3. Svenja Würth. Althausova je 
odlično skakanje potrdila v zadnjem skoku z 90 
metri ter 249 točkami. 

Še naprej pa pred turnejo v Pjongjangu v Juž-
ni Koreji v skupnem seštevku SP vodijo Japon-
ki Sara Takanashi, Juki Ito in Norvežanka Maren 
Lundby. Ema Klinec je s 435 točkami na deve-
tem mestu. 

Na medijska vprašanja so skakalke večino-
ma dajala izjave, da je Ljubno eden najlepših 
skakalnih centrov in da se skokov pod Rajhov-
ko še veselijo, saj takšnega vzdušja in številčne 
udeležbe ni nikjer drugod.

Tekst in foto: Jože Miklavc 

Ema Klinec je na obeh tekmah osvojila zelo dobri 
peti mesti.

V nedeljo so se na vse tri stopničke povzpele 
Nemke: 1. Katharina Althaus, 2. Carina Vogt in 

3. Svenja Würth.
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Jože Mermal, 
predsednik uprave BTC 

»Več kot dvesto prostovoljcev je vpeto v or-
ganizacijo dogodka. Več kot mesec dni so se 
trudili, da je ta vikend izpeljano tekmovanje 
brezhibno. K temu so vsekakor pripomogle 
tudi moje kolegice in kolegi v BTC, ki z njimi 
sodelujejo. Po ocenah FIS je to najbolje prip-
ravljena tekma v svetovnem pokalu, kljub te-
mu da je za vse nas to velik zalogaj. Seve-
da so v delo na skakalnici vpeta vsa društva 

v kraju in tako dokazujejo, da skupaj smo močni. Za vse sem jim neiz-
merno hvaležen. Tako delujemo enotno in razumemo projekt, delamo s 
srcem in z ljubeznijo. Vodstvo FIS nas je pohvalilo, da smo naredili naj-
boljšo zgodbo v svetovnem pokalu za ženske smučarske skoke. Zelo so 
zadovoljni, da lahko delajo s takšno organizacijsko ekipo, kot je na Ljub-
nem ob Savinji.«

Rajko Pintar, predsednik 
organizacijskega komiteja

»Vse je potekalo brezhibno. Izredno prese-
nečeni smo nad številom obiskovalcev. Vse je 
potekalo po predvidenih načrtih. In kaj si bi že-
leli še več, saj so tudi tekmovalni uspehi lepi, 
kljub temu da naša dekleta niso uspela zases-
ti stopničk. Sicer pa je na tekmovalnem prizo-
rišču bilo poleg skokov še veliko animacije. Bi-
lo je poskrbljeno za otroke z mini Planico, za 
odrasle pa z zabavo v velikem šotoru. A smu-
čarski skoki niso le tri dni. Naša priprava na tekmovanje poteka celo leto. 
Najprej je potrebno analizirati sedaj že končane ženske smučarske skoke, 
nato poiskati sponzorje za prihodnje leto.«

Franjo Naraločnik, 
župan občine Ljubno

»Po ocenah FIS je to daleč najbolje or-
ganizirano tekmovanje v svetovnem poka-
lu. Kar pa se tiče organizacije z vidika ob-
čine, lahko rečem, da je za ureditev prome-
ta in okolice narejen velik premik. Različne 
službe odlično opravljajo svoje delo. Tekmo-
vanje uživa veliko podporo ljudi, obiskanost 
prireditve je odlična. K temu so pripomogli 
tudi uspehi naših tekmovalk kakor tudi med-

narodne konkurence. Seveda pa se z nedeljo ne konča naše delo. Takoj 
po koncu tekmovanja je potrebno začeti s pripravami za naslednje le-
to, saj je potrebno pripraviti veliko stvari, ki na samem tekmovanju po-
tem niso vidne. K temu vsekakor pripomorejo številni prostovoljci, ki so 
vpeti v različna dela preko celega leta, ne samo tri dni, za kar se vsem 
zahvaljujem. Brez njih ne bi uspeli izvesti tako kvalitetnega tekmovanja 
na Ljubnem ob Savinji.«

Stane Baloh, 
glavni trener ženske reprezentance

»Na Ljubno ob Savinji radi pridemo. Za nas je 
to domača tekma, odličen spektakel in ena naj-
lepših tekem v svetovnem pokalu. Na njej ved-
no želimo pokazati, kar največ znamo. Prisoten 
pritisk in tremo poskušamo premagati. Rad bi 
se zahvalil Ljubencem za brezhibno organiza-
cijo. S tekmovalnega vidika pa nisem zadovo-
ljen. Moram priznati, da smo v nedeljo pričako-
vali stopničke. Z enim zelo dobrim skokom smo 
žal ostali na petem mestu, kar pa ne more zadovoljiti naših in vaših apetitov.«

Alojz Murko, predsednik 
SSK Ljubno ob Savinji BTC

»Lahko se pohvalimo z odlično pripravlje-
no skakalnico. Imeli smo veliko srečo z vre-
menom, ki je dodatno pripomoglo, da smo iz-
delali umetni sneg. V njegovo izdelavo je več 
kot mesec dni svoj čas vlagalo veliko število 
prostovoljcev. O tekmovanju pa le v presežkih, 
odlična tekmovalna atmosfera, navijači odlič-
ni, le stopničke manjkajo. To bi dalo še pose-
ben čar tovrstnemu tekmovanju.« 

Ema Klinec
»Na Ljubnem je res noro. Prišla je cela moja 

družina. Njihovo navijanje mi je veliko pomeni-
lo, kar se je odrazilo tudi v zadnjem skoku. Po-
kazala sem veliko dobrih skokov, malo mi je 
žal, da niso bili vsi na tej tekmi. Vem pa, kje 
delam napake, vem, na čem moram graditi, in 
upam, da mi finalni skok ostane v nogah, da 
na njem gradim naprej.«

Maja Vtič
»Skoki so nekaj povprečnega, niso še na 

najvišjem nivoju. Imam še nekaj rezerve, kdaj 
bom uspela odpraviti napake, pa ne vem.«

Matija Petrin, 
direktor tehnične-
ga področja BSH 

Hišni aparati 
Nazarje

»Lahko smo ponosni, da imamo v osrčju 
Zgornje Savinjske doline tak dogodek, kot so 
ženski skoki v svetovnem pokalu. Mislim, da 
moramo vsi delati na tem, da našo dolino pro-
moviramo tako športno kot turistično. Veliko 
število obiskovalcev je samo dokaz, da zna-
mo v naši dolini pripraviti tekmo na zelo visokem nivoju.«

Karl Erjavec, minister za zunanje zadeve
»Zelo sem zadovoljen, da imamo v Sloveniji 

tekmovanje tako v mednarodnem kot v svetov-
nem merilu. Pričakujem dobre rezultate, prepri-
čan sem, da ta dogodek lahko promovira Ljub-
no ob Savinji. Mislim, da je kraj že postal prepo-
znaven tudi širše, ne samo v Sloveniji. Navijači 
so zelo zadovoljni. Naše tekmovalke so odlične, 
kljub temu da se niso povzpele na stopničke.«

Violeta Bulc, 
evropska komisarka 

za mobilnost in promet 
»Tekma je v odličnem okolju in krasnem 

vzdušju, kar je dokaz, da, če se Slovenija odlo-
či, da bo nekaj dobro naredila, to tudi stori. To 
je tudi najboljše orožje, da se ustrezno pozici-
oniramo in pokažemo na kakovost in sposob-
nost, ki jo imamo. Šport je eden od pomemb-
nih nosilcev teh naših sposobnosti. Na Ljub-
nem nisem prvič in zelo sem presenečena nad dejstvom, kako se cela ob-
čina razvija s tem športom. Upam, da bodo lahko kapitalizirali te sposob-
nosti in razvili turizem ter mogoče tudi kakšno obrtniško dejavnost.«

Pripravila in fotografirala Marija Šukalo
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MOJCA KUMPREJ, 
profesorica slovenščine

MARIJAN DENŠA,
vodja odseka za gojenje 
in varstvo gozdov,
Zavod za gozdove Slovenije,
OE Nazarje

Luščenje skorje macesna
Skorja je odpadala v obliki 

lusk, največkrat v spodnjem de-
lu debla. Z dreves na robu ses-
toje in osamelcev je nemalokrat 
odpadala po vsej dolžini dreve-
sa. Poleg luščenja skorje smo v 
poznem poletju ponekod opa-
zili tudi rumenenje obrše (zele-
nega dela krošnje) drevesa. Ko 
smo se posvetovali z gozdarji od 
drugih, zlasti sosednjih obmo-
čjih, so nam povedali, da maces-
nom skorja odpada tudi pri njih. 
Ponekod so zaznali tudi odpada-
nje lusk na rdečem boru, jelki in 
smreki. 

Takoj po prvih prijavah smo 
nabrali vzorce lubja in jih poslali 
na analizo v laboratorij za varstvo 
gozdov Gozdarskega inštituta 

Slovenije, kjer so v vzorcih dolo-
čili dve drevesom nenevarni vrsti 
žuželk. Prva spada med glivne 
rilčkarje, druga med trdoglavce, 
vendar za razliko od nekaterih vrst 
tega rodu ni škodljivec. Obe vrsti 
živita samo v zunanjem, mrtvem 
delu lubja ter ne sežeta do živega 
dela (ličja). Glivni rilčkarji so dre-
vesom celo koristni, saj se prehra-
njujejo z različnimi vrstami kapar-
jev. Luske z drevja odpadajo zara-
di ptičev, ki stikajo za temi žužel-
kami. 

Enake rezultate so dale tudi ana-
lize kasnejših vzorcev iz drugih ob-
močij, zato so lastniki gozdov vsaj 
glede tega pojava na drevju lah-
ko pomirjeni, da ni znak ogrožanja 
dreves.

JEZIKOVNE ZADREGE

'Ki' ali 'kateri'?
Glede ustreznosti ene ali druge 

oblike oziralnega zaimka smo veli-
kokrat v dilemi, zato v nadaljevanju 
sledi nekaj usmeritev, ki/katere bo-
do razblinile omenjeno jezikovno 
negotovost.

Če v primerih, kot sta na primer:
Starši, kateri ste prisotni na se-

stanku, ...
Savinjske novice, katere berete, ...
zamenjamo obliko 'kateri' z ob-

liko 'ki' in je poved smiselna, je 
takšna izbira pravilna. V obeh pri-
merih je torej ustreznejša uporaba 
oziralnega morfema 'ki'.

KDAJ PA VENDARLE UPORABIMO 
OBLIKO 'KATERI'?

Oblika 'kateri' se uporablja:
v zvezi s predlogi:
Miza, na kateri so zložene koc-

ke, ...

za izražanje svojilnosti/pripa-
dnosti v rodilniku:

Starši, katerih otroci so poško-
dovani, ...

za izogibanje nejasnostim: 
Prijateljica mojega znanca, ka-

tera živi v tujini, ...

V sledečem primeru:
Prijateljica moje znanke, katera 

živi v tujini, ...
pa tudi uporabljena oblika 'kate-

ra' v povedi izraža nejasnost. Ker 
gre v primeru za isti spol (prijatelji-
ca in znanka), iz vsebine ne more-
mo razbrati, kdo živi v tujini – prija-
teljica ali znanka.

V tovrstnih primerih je najbolje, 
da poved skladenjsko preoblikuje-
mo:

Moja znanka, katere prijateljica 
živi v tujini, ...

V zadnjem času so številni la-
stniki gozdov zaskrbljeno opazo-
vali odpadanje lubja pri odraslih 
macesnovih drevesih. Pojav je bil 
posebej skrb vzbujajoč zato, ker 
se je pojavil v območju gradacije 
smrekovih lubadarjev, ker smo ga 
zaznali na širšem območju in ker 
je macesen v našem območju eko-
loško in gospodarsko pomembna 
drevesna vrsta. 

Odpadanje lubja smo sprva 
zaznali v višjih legah, od 600 do 
800 metrov nad morjem, sčaso-
ma se je širil v nižje lege. Odpa-
dal je predvsem zunanji, odmrli 
del lubja, torej skorja. Nikjer nismo 
zaznali, da bi odpadalo lubje v ce-
loti, kot je to pri napadu smrekove-
ga lubadarja. 

Zadnji vi-
kend januar-
ja so fantje in 

dekle iz zasedbe Up N' downs dali 
piko na i promocijski turneji prvega 
izdanega albuma Vse kar sem po-
zabil, v okviru katere so v preteklem 
letu koncertirali po vsej Sloveniji. 
Zadnje dejanje turneje se je zgodi-
lo v soboto, 28. januarja, kjer se je 
pred točno enim letom vse skupaj 
začelo, v Franky's pubu. 

Mozirski rokerji so ponovno 
postregli z dvanajsterico avtorskih 
skladb z albuma, predstavili so tu-
di nekaj novosti, ki se bodo pojavi-
le na drugem albumu Vse kar sem 
pozabil II. Tokrat so v goste povabili 
svoje srbske prijatelje, zasedbo Bo-
lesna štenad, s katerimi so skupaj 
nastopili že lanskega novembra v 
Beogradu in Negotinu. Pankrokerji 
iz Beograda so v Slovenijo prispe-
li že v petek, ko sta obe zasedbi ig-
rali v Mariboru, sobotni večer pa je 
bil rezerviran za domačo publiko v 
Nazarjah. 

Amadeja Koren
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Organizacije, Ljudje in dogodki, Prejeli smo

PLANINSKO DRUŠTVO LJUBNO OB SAVINJI

Največ aktivnosti okrog Koče 
na Travniku 

Predsednica Ana Žehelj je prisotne na kronološki način popeljala skozi 
dogodke preteklega leta. (Foto: FA)

Številni ljubenski ljubitelji planin, 
ki so včlanjeni v tamkajšnje planin-
sko društvo, so se zbrali na obč-
nem zboru. Predsednica Ana Že-
helj je predstavila poročilo o delu 
društva, za njo so se zvrstili še gos-
podar Koče na Travniku, markaci-
sti, planinski vodniki, predstavnik 
mladih planincev, pa tudi brez »šte-
tja« denarja ni šlo, saj je finančno 
poročilo še kako pomembno. 

Podelili so pohvale in priznanja 
za prizadevno in aktivno delo v dru-
štvu. Zlato priznanje in častni znak 
Planinske zveze Slovenije je prejel 
Ivan Jakop.

Žehljeva je nanizala planinske 
izlete, izobraževanja in orientacij-
ska tekmovanja, še vedno pa se 
največ aktivnosti v društvu vrti ok-
rog njihove priljubljene planinske 

postojanke Koče na Travniku. Kupi-
li so davčno blagajno, ki so jo de-
žurni v koči začeli uporabljati. Opo-
zorila je na ugodnosti, ki jih imajo 
člani društva pri nakupu planinske 
opreme v nekaterih trgovinah. 

Ljubenski planinci so aktivni tu-
di na drugih področjih, saj je bilo 
tudi iz poročil gospodarja koče, 
markacistov, mladih planincev in 
planinskih vodnikov razvidno, da 
svoje delo opravljajo korektno in 
vestno.

Posodobiti nameravajo razsvet-
ljavo na omenjeni koči, kar jim 
predstavlja največji finančni zalo-
gaj v tem letu. Planinska vodnica 
Alja Toš je predstavila kar enajst 
planinskih izletov, na katere naj bi 
se podali v letošnjem letu. 

Franjo Atelšek

POTOPISNO PREDAVANJE V GALERIJI MOZIRJE

Malezija in njeni ljudje skozi 
oči Braneta Ternovška

Brane Ternovšek (desno) je v Maleziji preživel štiri leta, zato deželo dobro 
pozna. (Foto: Tatiana Golob)

Dežela v jugovzhodni Aziji, zara-
di velike rasne pestrosti imenova-
na tudi resnična Azija, je pred več 
kot desetletjem osvojila srce Bra-
neta Ternovška. V Maleziji je pre-
živel štiri leta, zato deželo dobro 
pozna, zaradi svojega navduše-
nja nad njo pa se tja rad vrača. O 
svojem videnju te oddaljene trop-
ske dežele je predaval tudi v Galeri-
ji Mozirje, večer z njim je pripravila 
Osrednja knjižnica Mozirje.

Malezija je dežela prijaznih ljudi, 
naravnih lepot in kulinaričnih dob-
rot. Da to res drži, so se zbrani na 
potopisnem predavanju prepriča-
li s pomočjo pestrega izbora foto-
grafij, s katerimi je Ternovšek doka-
zal, da v Maleziji ne manjka dob-
re hrane, k sreči pa tudi ne prija-
znih domačinov. Pošalil se je, da 
obstajata dva nacionalna malezij-
ska športa, ki družita vse Malezij-

ce. To sta nakupovanje in druže-
nje v restavracijah. Ker si je med bi-
vanjem v Kuala Lumpurju skupaj z 
ženo pridobil kar nekaj dobrih prija-
teljev v različnih etničnih skupinah, 
je na predavanju predstavil svojo 
izkušnjo sobivanja z Malezijci, ki je 
bila v največji meri pozitivna.

Čeprav je mesto Kuala Lumpur 
zelo zanimivo in turistu nudi veliko 
možnosti za oglede njihove flore in 
favne, Ternovšek pravi, da obiskova-
lec te dežele ne sme izpustiti ogleda 
njihovih idiličnih otokov z bleščeče 
turkiznim morjem in dolgimi pešče-
nimi plažami. Zbrani na dogodku so 
si ogledali še čudovite fotografije de-
ževnega gozda, koralno bogatega 
morja, multikulturno arhitekturo de-
žele, ob koncu pa jim je predavatelj 
posredoval še konkretne podatke o 
samem potovanju tja.

Tatiana Golob

OSNOVNA ŠOLA MOZIRJE

Kultura je kul

Če jo predstavijo mladi, radoživi, iskrivi in idej polni otroci in mladostniki, je kultura z eno besedo KUL.

Kaj je kultura? Je to nekaj zateženega, dol-
gočasnega in snobovskega? Lahko je, če jo 
predstavljajo takšni ljudje. Če pa jo predstavi-
jo mladi, radoživi, iskrivi in idej polni otroci in 
mladostniki, ki izvajajo mnogo dejavnosti (pet-
je, igranje, recitiranje, dramatizacija, ples, nemi 
film in, če hočete, playback), je kultura z eno 
besedo KUL. 

Na šolski proslavi OŠ Mozirje, ki je bila v to-
rek, 7. februarja, pred slovenskim kulturnim pra-
znikom, smo kulturo nekoč in danes doživeli v 
eni šolski uri. 

K slovenski kulturi je veliko prispeval pesnik 
France Prešeren, ki je rad pisal o dvorjenju in 
ljubezenskih peripetijah med fanti in dekleti. 

Prav ta motiv smo uporabili na naši prireditvi. 
Sicer pa je bil blizu že naslednji praznik, ki mu 
ljubezenska tematika še bolj ustreza. To je va-

lentinovo. Pa nič zato, mi smo na tej prireditvi 
obdelali kar oba. 

Janja Irman Kolar
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OLIMPIJSKI FESTIVAL EVROPSKE MLADINE

Naraločnik nosilec 
zastave na otvoritvi 

Nejc Naraločnik je na otvoritveni slovesnosti 
nosil slovensko zastavo.

Drugi nedeljo v februarju se je v turškem Er-
zurumu s slavnostno otvoritvijo pričel olimpijski 
festival evropske mladine. Nanj je odpotovala tu-
di slovenska delegacija, ki se bo v tednu dni tra-
jajočem festivalu pomerila v zimskih športih.

18-letni smučar Nejc Naraločnik z Ljubnega 
ob Savinji je na otvoritveni prireditvi nosil sloven-
sko zastavo. Ob tej priložnosti je dejal, da je to 
zanj velika čast, vsi tekmovalci pa se bodo pot-
rudili, da se vrnejo s kar čim več osvojenimi ko-
lajnami.

ŠS

DASKI TEAM MOZIRJE

Tekmovalci že zmagujejo

Zadovoljstvo otrok, starih med tri in pol do šest let, je bilo veliko, saj so se vsi naučili smučati.

Najmlajši člani športnega društva Daski te-
am so se srečali na Golteh na smučarskem te-
čaju. Zadovoljstvo otrok, starih med tri in pol do 
šest let, in njihovih staršev je bilo veliko, saj so se 
vsi naučili smučati. 

Alpska šola društva dobro dela. Redni trenin-
gi tekmovalcev potekajo v mozirski športni dvo-
rani in na snegu. Udeležili so se tudi že prvih te-

kem. Žan Finkšt in Alen Hriberšek sta se udele-
žila regijskih tekem in oba zmagala. Ob tem je 
bil Alen še peti na državni tekmi na Golteh, Žan 
pa drugi na tekmi za koroški pokal. Ob dobrem 
treningu in prihajajočih tekmah je pričakovati še 
vrsto odličnih rezultatov, ki tekmovalno ekipo 
društva uvrščajo med najboljše v Sloveniji.

Benjamin Kanjir

PODROČNO TEKMOVANJE V SMUČANJU ZA OSNOVNE ŠOLE NA RAVNAH NA KOROŠKEM 

Lučani bodo branili naslov državnih prvakov, uspešni tudi 
ljubenski osnovnošolci

Na težki in poledeneli progi so si lučki smučarji priborili šest medalj v štirih kategorijah in ekipni 
zmagi v obeh starostnih skupinah. (Fotodokumentacija OŠ Blaža Arniča Luče)

Na smučišču Poseka na Ravnah na Koro-
škem je potekalo področno tekmovanje v alp-
skem smučanju za koroško in velenjsko regijo. 
Kot vsako leto doslej so na tekmovanju uspešno 
nastopili učenci in učenke iz osnovnih šol Zgor-
nje Savinjske doline, ponovno pa so blesteli tek-
movalci in tekmovalke iz Osnovne šole Blaža Ar-
niča Luče. 

Na težki in poledeneli progi so si lučki smu-
čarji priborili šest medalj v štirih kategorijah in 
ekipni zmagi v obeh skupinah, tako med mlajši-
mi kot starejšimi učenci.

Blaž Klemenšek je zmagal med mlajšimi, Jan 
Dogaris pa je bil najboljši v kategoriji starejših 
dečkov. Med mlajšimi deklicami je drugo mes-
to osvojila Tina Zamernik, med mlajšimi dečki je 

na drugem pristal Tine Robnik. Tretje mesto med 
starejšimi deklicami in dečki sta osvojila Daša 
Zamernik in Anže Robnik.

Tudi ostali učenci in učenke iz Luč so tekmo-
vali odlično, saj se jih je kar šest uvrstilo na dr-
žavno tekmovanje, ki bo 6. marca na Krvavcu, 
kjer bodo branili naslov ekipnih državnih prva-
kov iz lanskega leta. Tekmovali bodo: Jan Doga-
ris, Anže Robnik, Jaka Strmčnik, Daša Zamer-
nik, Taja Špeh in Manja Šumah.

Zelo dobro so se odrezali tudi smučarji in 
smučarke iz OŠ Ljubno ob Savinji, saj so v ekipni 
konkurenci v starejši kategoriji osvojili odlično 3. 
mesto in se prav tako uvrstili na državno tekmo-
vanje. Nastop so si zagotovili še Pejovnik Klara 
iz OŠ Nazarje in Patricija Golob, Matic Černivšek 
in Jernej Presečnik iz OŠ Ljubno ob Savinji.

Marija Šukalo
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PSI BREZ NADZORA

Lastnike psov lahko ugriz druge živali ali človeka 
drago stane

V 5. številki Savinjskih novic smo pisali o 
psu iz Gornjega Grada, ki je napadel in ugriz-
nil drugega psa. Koliko je podobnih primerov in 
kakšne so kazni, smo preverili na Policijski po-
staji Mozirje. Na vprašanja nam je odgovoril po-
močnik komandirja Policijske postaje Mozirje 
Janez Centrih.

LANI OSEM PRIJAV
Glede kršitev Zakona o zaščiti živali (ZZZiv) 

na območju Policijske postaje Mozirje, glede 
kršitev obveznosti glede lastnikov psov so v le-
tu 2016 prijeli osem prijav, v letu 2015 je bilo 
prijav sedem. Pri tem je bilo ugotovljeno, da je 
šlo v dveh primerih do kršitve, ko skrbnik psa 
na javnem kraju ni imel na povodcu, zaradi če-
sar je prišlo do prestrašenosti občanov. Poli-
cisti so pri tem v enem primeru pri ugotavljan-
ju okoliščin prekrška ugotovili, da je šlo za pre-
kršek, pri katerem ni nastala škodljiva posledi-

ca oziroma je bila ta neznatna, zato so skrbni-
ku izrekli opozorilo. 

V drugem primeru je šlo za prekršek, pri ka-
terem je nastala posledica in je prekrškovni or-
gan policijske postaje skrbniku psa na podlagi 
določil Zakona o zaščiti živali izdal odločbo o 
prekršku in izrekel globo. V šestih primerih je bi-
lo ugotovljeno, da je prišlo s strani psa do ugri-
za. V vseh teh primerih je prekrškovni organ po-
staje kršiteljem, skrbnikom psov, izdal odločbo o 
prekršku in izrekel globo.

GLOBE ZA LASTNIKE PSOV 
BREZ NADZORA

Obveznost lastnikov psov je določena v 11. 
členu zakona, ki nalaga skrbniku živali, da mo-
ra z ustrezno vzgojo in šolanjem oziroma drugi-
mi ukrepi zagotoviti, da žival ni nevarna okolici. 
Tam je tudi določeno, da mora skrbnik psa na 
javnem mestu zagotoviti fizično varstvo psa ta-

ko, da je pes na povodcu. Za kršitve navedenih 
odločb je v 46. a členu določeno, da se za na-
vedene kršitve posameznik kaznuje z globo od 
200 do 400 evrov.

NEVAREN PES VAS LAHKO 
DRAGO STANE

V primeru, da pride do ugriza psa, mora-
jo policisti v roku 24 ur obvestiti območni pri-
stojni organ, pristojen za veterinarstvo, ki po-
datke o ugrizih psov vnese v centralni regi-
ster psov. Pes, ki je bil vnesen v register za-
radi ugriza, dobi status nevarnega psa. V pri-
meru kršitve navedenih določb, je predvidena 
sankcija v 45. členu ZZZiv, v kateri je za posa-
meznika zagrožena kazen v višini od 800 do 
1.200 evrov, in v 46. členu, v katerem je za po-
sameznika zagrožena kazen v višini od 400 
do 800 evrov.

Štefka Sem

DRUGA ZMAGA TINE ROBNIK

Odlična popotnica za svetovno prvenstvo

Robnikova je s trenutno formo 
zadovoljna. 
(Fotodokumentacija TR)

Lučanka Tina Robnik je v nede-
ljo ponovno zmagala na velesla-
lomski tekmi za evropski pokal. To 
je bila že druga zmaga v tednu dni 
in njena tretja v evropskem pokalu. 
Pred leti je namreč zmagala tudi v 
smuku. 

»Dve zaporedni zmagi v evrop-
skem pokalu mi pomenita zelo ve-
liko. Vesela sem, da mi je na trenin-
gih uspelo izboljšati raven smuča-
nja in to prenesti na tekmo. Zma-
gi sta mi dali še dodatno potrditev, 

da sem lahko pred svetovnim pr-
venstvom samozavestna in si zau-
pam. S trenutno formo sem zado-
voljna,« je po zmagi povedala Rob-
nikova, ki je v ponedeljek odpotova-
la v St. Moritz, na svoje drugo sve-
tovno prvenstvo.

ŠS

Knjižne novosti v Knjižnici Mozirje
LEPOSLOVJE:
Armentrout, Jennifer L.: Bodi mo-

ja, Lee, Geneva: Kraljevska strast, 
Kristian, Giles: Krvavo oko, Arlidge, 
M. J.: Okovi samote, Bussi, Michel: 
Čas je morilec, Meissner, Susan: 
Ognjeni šal, Pride, B. L.: Zgodba o 
Margot in Ulfu, Robotham, Micha-
el: Zlom, Ware, Ruth: Ženska v ka-
bini številka 10, Sheehan, Madeli-
ne: Nepopolno, Bulgakov, Mihail: 
Morfij in druge zgodbe, Golob, Ta-
dej: Jezero, Pavličić, Pavao: Dona-

va, Rumiz, Paolo: Kot konji, ki spi-
jo stoje, Hudolin, Jurij: Osnove lju-
bezni in zla.

STROKOVNA LITERATURA:
Hesse, Ulrich: Bayern : zgodba 

enega najboljših nogometnih klu-
bov na svetu, Šinigoj, Uroš: Rdeča 
nit zdravja : 42 člankov o zdrav-
ju, ljubezni in duhovnosti, Fran-
cis-Cheung, Theresa: Življenje po 
smrti je resnično, Dirnberger-Pu-
chner, Silvia: Ali postajamo na-

ši starši?, Vrhovnik, Tjaša: Be-
mumast! : z uživanjem maščob do 
vitkosti in dobrega počutja, Watt, 
James: Startup d.o.o. : manifest 
drznega podjetništva za 21. stole-
tje, Ferreira, Coralie: Kuhajmo brez 
glutena. 

MLADINSKA LITERATURA:
Chiew, Suzanne: Jazbec in ve-

lika dogodivščina, Rippin, Sal-
ly: Kam so šle vse jagode?, Rip-
pin, Sally: Kdo je kriv?, Chapman, 

Jane: Ljubezni dovolj za dva, Bi-
shop, Poppy: Medvedkova knji-
žnica, Rippin, Sally: Grozovita hi-
ša, Žoltowska-Darska, Yvette: Ibra 
: fant, ki je našel svojo pot, Krings, 
Antoon: Gosenica Gretica, Krin-
gs, Antoon: Marjetka Metka, Pre-
gelj, Sebastijan: Do konca jeze-
ra in naprej, Lewman, David: Va-
iana, Paver, Michelle: Bojevniški 
bron, 365 znanstvenih poskusov 
: znanost še nikoli ni bila tako za-
bavna.
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IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

• DIM IZ ZALOGOVNIKA
Šmiklavž: 6. februarja ob 9. uri se je v Šmiklavžu kadilo v zalo-

govniku sekancev. Gasilci PGD Nova Štifta, Gornji Grad in Bočna 
so premetali vsebino zalogovnika in pregledali okolico.

• NESREČI PRI SMUČANJU
Golte: 7. januarja se je pripetila nesreča na Golteh. Deskar je 

deskal izven urejenega smučišča, kjer je izvedel skok in pri pris-
tanku padel na ramo. Pri tem je utrpel hude telesne poškodbe. 

8. februarja je otrok med smučanjem po smučarski progi na 
Golteh padel in utrpel hude telesne poškodbe.

• ZAGORELI LESENI ODPADKI
Šmartno ob Dreti: 9. februarja ob 21. uri so v Šmartnem ob 

Dreti na prostem nenadzorovano goreli leseni odpadki. Posredo-
vali so gasilci PGD Šmartno ob Dreti in požar pogasili.

• V HIŠI UKRADEL GOTOVINO IN TELEFON
Spodnje Pobrežje: 10. februarja je neznani storilec skozi okno 

vlomil v stanovanjsko hišo v Spodnjih Pobrežjah. Iz notranjosti hi-
še je odnesel gotovino in mobilni telefon. 

• DIMNIŠKI POŽAR
Ljubno ob Savinji: 10. februarja ob 18.25 so se Za Ljubnico 

vnele saje v dimniku stanovanjske hiše. Gasilci PGD Ljubno ob 
Savinji so požar pogasili, očistili dimnik in pregledali okolico di-
mnika s termovizijsko kamero.

ODBOJKARSKI KLUB MOZIRJE

Sobota nenaklonjena domačim 
ekipam

To soboto so odbojkarice v 2. 
DOL vzhod odigrale tekme pet-
najstega kola. Skupni imenovalec 
je bil poraz vseh domačih ekip. Na 
srečo Mozirjank so bile tokrat go-
stje v Braslovčah, tam pa gladko 
zmagale s 3:0.

V preteklem kolu so na parketu 
športne dvorane v Mozirju gosti-
le vrstnice iz Slovenj Gradca. Mla-
da ekipa, polna želja in zagnano-
sti, ni bila kos izkušenim domačin-
kam. Naredile so preveč napak, da 
bi jih lahko ogrozile in jim odvzele 
kakšno igro, saj so zmagale s 3:0. 
Gostje so jim v prvih dveh igrah 
odvzele po 16, v tretji pa 23 točk.

Z veliko mero optimizma in s ko-
šem samozavesti so Mozirjanke to 
soboto odšle na gostovanje v Bra-
slovče. Odbojkarice, ki so še v pre-
tekli sezoni odlično igrale v prvi li-
gi, so na zadnjih sedmih srečanjih 
vknjižile šest zmag, kar je dalo vede-
ti, da tekma ne bo lahka. Mozirjanke 
so pričele tekmo z obljubo trenerju 
Tomažu Marovtu, da bodo dale vse 
od sebe. Tako so tudi storile in brez 

večjih težav prihajale do točk. 
Dobra igra na eni, na drugi stra-

ni pa premalo organizirana in z 
vrsto napak, je botrovala rezultatu 
25:7 za Mozirje. Tako lahka zma-
ga v prvi igri je gotovo preveč vpli-
vala na psihično stanje gostujo-
čih igralk, kar je botrovalo njihovi 
igri v drugem setu. Igra je bila po-
polnoma izenačena, kazalo je tu-
di na preobrat v korist domačink, ki 
so pred koncem še vodile z 19:16. 
Takrat pa so Mozirjanke strni-
le vrste in zaigrale tako, kot zna-
jo. Najprej so ujele domačinke, na-
to pa jih s 28:26 premagale v po-
daljšani igri. Tretji set je bil rezultat-
sko zopet bolj ali manj ves čas v ko-
rist ekipe OK Mozirje, kar je na kon-
cu prineslo 25:16 oziroma končnih 
3:0 za gostje. 

Mozirjanke so se s to zmago utr-
dile na petem mestu prvenstvene 
lestvice in imajo pred zasledoval-
kami iz Braslovč pet točk prednosti 
in dve točki zaostanka za ŽOK Ljut-
omer na četrtem mestu.

Benjamin Kanjir

ZAHVALA

Ob smrti sestre, tete

Frančiške ZAJC
iz Zgornjih Pobrežij

9. 3. 1940 - 9. 2. 2017

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, 
znancem, gospodu župniku, govorniku, pevcem, g. Brezovniku za od-
igrano Tišino, šoferjem AMZS, pobreškim gasilcem ter vsem, ki ste jo 
pospremili na zadnji poti.

Sestra Cvetka, nečak Franc z družino

Jaz sem že osvojila vrh,
na katerega vi še plezate,
zato ne žalujte, moji dragi,
jaz sem svoje delo dokončala.

ZAHVALA

Ob nenadni izgubi mame, babice in prababice

Marije BLEKAČ
19. 1. 1937 - 2. 2. 2017

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in vaščanom 
za izrečeno sožalje in besede tolažbe.

Iskreno se zahvaljujemo tudi gospodu župniku, govorniku, pogreb-
ni službi in vsem ostalim, ki ste našo mamo pospremili na njeni zad-
nji poti.

Vsem in vsakemu posebej iskrena hvala.

Vsi njeni
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Naročniki Savinjskih novic
imajo 15% POPUST pri objavah 

zahval in čestitk.

Bila si skrbna in
vztrajna v življenju –
junaška v zadnjem trpljenju.

ZAHVALA

Marija RAJTER
roj. Božič

15. 4. 1929 - 3. 2. 2017
iz Florjana

Zahvala vsem, ki ste jo pospremili na zadnji poti in ji stali ob stra-
ni v njeni bolezni.

Žalujoči vsi njeni

V SPOMIN

Jože 
VENINŠEK

13. 1. 1983

Slavka 
VENINŠEK

31. 1. 2016

Kosmačeva z Rečice ob Savinji

Hvala vsem, ki se ju spominjate.

Vsi njuni

V SPOMIN

Mineva eno leto, odkar nas je zapustil naš dragi

Joso TOMIĆ
1962 - 2016

iz Zadrečke ceste 11, Nazarje

Hvala vsem, ki se ga spominjate in mu prižigate sveče.

Vsi njegovi

Kogar imaš rad, nikoli ne umre, 
le na drugačen način je z nami. 

ZAHVALA

Jože NAGLIČ
3. 3. 1950 - 6. 2. 2017

Ljubno ob Savinji

Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, sosedom, znancem in vsem, ki 
ste ga v tako velikem številu pospremili na zadnji poti. 

Zahvaljujemo se vsem za izrečena sožalja, cvetje, sveče in darova-
ne svete maše, gospodu župniku Martinu Pušenjaku za opravljen pog-
rebni obred. 

Še posebej se prav lepo zahvaljujemo Lovski družini Ljubno ob Savi-
nji, Planinskemu društvu Ljubno ob Savinji in Društvu Zgornjesavinj-
ski starodobniki. 

Žena Pepca, sin Primož in vnuk Valentin
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Za razvedrilo

A NAM GRE NA SLABŠE?
Marinko Jurič (desno) iz Prostovoljnega gasilskega društva Rad-

mirje je na občnem zboru takole obrazložil tovarišu gasilcu Robiju 
Semu: »Se spomniš, ko sva bila pred leti v Cvetkah in koprivah in 
sva se pohvalila, da sva na občnih zborih jedla vse, od zrezkov do 
ajmohta. No, to je prišlo na ušesa tudi nepravim ljudem in letos sva 
dobila samo kekse. Počakaj do drugega leta, bodo samo še bobi 
palčke in voda.« 

NAJSREČNEJŠI MOŠKI NA SVETU
Amaterska igralka Polona Rihter v igri Štirje letni časi: »Dragi, kaj 

si pa tako vesel? Imaš novo protezo, dodatek na pripravljenost kot 
poslanec, si zadel na loteriji?«

Soigralec Miran Žerovnik: »Nič od tega. Postal sem najsrečnejši 
moški na svetu. Cele dneve bom lahko v gostilni, pa še jeziti se ne 
boš mogla name.«

Rihterjeva: »Ja, a imamo svojo gostilno?«
Žerovnik: »Ne, postal sem natakar.«

KRITIČNO, A BREZ POŠKODB
Na enem od planinskih večerov se je situacija zelo zakomplicirala. 

Kot kaže posnetek, se je Uroš Kotnik, ki je predaval o tem, kako izbolj-
šati svojo planinsko fotografijo, moral skriti za varuha gorske narave 
(in po novem osebnega stražarja) Marijana Denšo. Planinci so Kotni-
ka namreč tako močno bombardirali z vprašanji o skrivnostih dobre 
fotografije, da je moral poiskati zavetje. Do poškodb tako ni prišlo, je 
pa Marijanu, mimogrede, naravnal šesto hrbtenično vretence. 

(Foto: ŠS)

(Foto: ŠS)

(Foto: TG)
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Petek,
17. februar

ob 18.00. Dom kulture Nazarje
Štart:up Savinjska
ob 18.00. Galerija Nazarje
Razstava Primorski begunci v Zgornji Savinjski dolini 
med prvo svetovno vojno
ob 19.00. Kulturni dom Gornji Grad
Predstavitev knjige Davorina Lenka Postopoma 
zapuščati Misantropolis

Sobota,
18. februar

ob 9.00. Kmetija Knebel, Lenart 2, Gornji Grad
Prikaz obrezovanja kmečkih sadovnjakov  
ob 10.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma – Nazarje Input : Vojnik (kadeti)
ob 13.00. Ljubno ob Savinji
Obrezovanje sadnega drevoreda ob Ljubnici
ob 14.00. Kmetija Bukovje, Primož 72, Ljubno ob 
Savinji
Prikaz obrezovanja kmečkih sadovnjakov
ob 15.00. Vila Bianca, Velenje
Poročni sejem
ob 18.00. CDM Rečica ob Savinji
Plesne vaje – uvodno srečanje za prijavljene
ob 19.00. Športna dvorana Mozirje
Odbojkarska tekma – OK Mozirje : Kajuh Šoštanj

Križanka, Napovednik

Nadaljevanje Napovednika dogodkov na strani 26.

KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 8. številki SN

2017

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

Napovednik dogodkov
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Sobota,
18. februar

ob 19.00. Kulturni dom Mozirje
Gledališka predstava Učinek kobilice

Nedelja,
19. februar

ob 15.00. Kulturni dom Rečica ob Savinji
Gledališka predstava Čaj za dve
ob 15.00. Kulturni dom Bočna
Pokaži kaj znaš
ob 16.00. Kulturni dom Luče
Gledališka predstava Štirje letni časi

 Ponedeljek,
20. februar

ob 18.00. CDM Rečica ob Savinji
Bralni klub – druženje ob knjigi

Torek,
21. februar

ob 10.00. CDM Rečica ob Savinji
Dopoldanska čajanka
ob 17.00. Knjižnica Solčava
Ura pravljic: Ljubezni dovolj za dva
ob 18.00. CDM Rečica ob Savinji
Aromaterapija pri demenci

Sreda,
22. februar

ob 9.00. Kulturni dom Mozirje
Zeliščarski pomenki
ob 17.00. CDM Rečica ob Savinji
Ura pravljic in predstavitev Montessori metode
ob 18.00. Knjižnica Gornji Grad
Ura pravljic: Ljubezni dovolj za dva

Četrtek,
23. februar

ob 17.00. Trško jedro v Mozirju
Podelitev trških pravic Pusta Mozirskega
ob 17.00. Knjižnica Mozirje
Ura pravljic: Še ena zgodba
ob 18.00. Knjižnica Nazarje
Ura pravljic: Medvedkova knjižnica

Petek,
24. februar

ob 12.00. CSU Nazarje
Brezplačna delavnica Planet generacij

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

Nadaljevanje Napovednika dogodkov s strani 25.

Napovednik dogodkov

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa os-
tala dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in 
poceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Brlec d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.

◊	TOTAL	TV	AKCIJA
Pop tv in Kanal A nič več preko sobne ali navadne antene. Iz-
koristite brezplačno namestitev sistema Total tv. Pokličite 041 
208 968.

Slavko Robnik s.p., Podvolovljek 29, 3334 Luče, pooblaščen zastopnik za 
TOTAL TV in TELEMACH.

◊	ŠIVILJSTVO	ŽANA	
Šivanje po meri, kostimi, srajce, hlače in razna popravila (me-
njava zadrg, krajšanje, ožanje). Gsm 041/498-943. 

Oblak Z. Barbara s.p. Ljubija 88, 3330 Mozirje.

◊	KOMBI	PREVOZI	–	TEVČ
Izleti, zaključki in KTMO; gsm 041/529-063; in 
◊	SKI	BOARD	SERVIS
raztegovanje smučarskih in ostalih čevljev, menjava zaponk – 
klipsnov, posredništvo za Fischer in prodaja nove ter rabljene 
smučarske opreme. Novo: napenjanje in testiranje tenis lopar-
jev. Servis na Prihovi in v Mozirju. Gsm 041/529-063.

Vinko Tevč s.p., Prihova 51, Nazarje.

ŽIVALI – PRODAM
Prašiče, najboljše pasme za do-
pitanje na večjo težo, Fišar; gsm 
041/619-372. 
Prodam kravo simentalko, 7 mese-
cev brejo, dojiljo; gsm 031/874-459.
Prodam bikca sivca, 160 kg; gsm 
041/563-012.
Prodam bikce limuzin, stare 6 mese-
cev; gsm 051/302-934.
Prodam 1 leto staro čistokrvno 
zajčko, pripravljena na izpust; gsm 
070/300-448.
Prodam več krav in brejo telico; gsm 
030/681-278.
Prodam bikca sivca, starega 8 dni; 
gsm 041/800-845.
Prodam telico ciko, visoko brejo; gsm 
051/340-799.
Prodam bikca, starega 10 dni; gsm 
051/358-408.
Prodam bikca, črno-belega, limuzin, 
starega 1 teden; gsm 041/783-427.
Prodam telice CK pasme; gsm 
031/501-250.
Prodam plemensko telico za na-
daljnjo rejo, staro teden dni; gsm 
041/783-572.
Srnasto kozo (brez rogov), brejo, pro-
dam; gsm 041/783-630.

Prodam telico, staro 10 dni, pasme 
rh/ls; gsm 041/519-507.
Prodam bikca čb, starega 10 dni; 
gsm 041/519-507.
Prodam prašiče, od 25 do 200 kg, 
možna dostava; gsm 031/223-484.
Prodam srj telico, staro 10 mesecev; 
gsm 031/467-307.

ŽIVALI – KUPIM
Kupim kravo, telico za zakol, dopita-
nje in teličke nad 100 kg, mesni tip; 
gsm 031/533-745.
Kupimo telice in krave za zakol, plači-
lo takoj; gsm 031/832-520.

IŠČEM
Prosim, če ima kdo za oddati oh-
ranjen magnetni eleptični trenažer 
gymbit dynamic s1, da ga ne rabi 
več, nujno ga potrebujem za svoje 
zdravje; gsm 031/346-145.

DRUGO – KUPIM 
Traktor in vse ostale kmetijske in 
gradbene stroje v kakršnem koli sta-
nju kupim; gsm 031/736-726.
Kupim traktor štore, univerzal, zetor 
ter ostale traktorje; gsm 051/203-
387.

VOZILA – PRODAM
VW passat 4 motion, l. 2006, črne 
barve, ugodno; gsm 031/708-180.
Prodam peugeot 807 in uležan me-
šan hlevski gnoj; gsm 070/833-285.
Prodam VW golf, letnik 1987, cena 
po dogovoru; gsm 041/783-560.

DRUGO – PRODAM
Prodam otroško posteljo Lip Poljča-
ne, velikosti 140x70 cm, z ograjico. 
Zraven podarim skoraj nov jogi; gsm 
041/955-495.
Prodam silažne bale; gsm 041/403-
195. 
Prodam suhe deske, 30 mm, javor, 
jasen; gsm 041/365-010.
Prodam bukova drva, cepljena, 
za naslednjo kurilno sezono; gsm 
040/430-080.
Prodamo jedilni krompir; gsm 031/ 
815-238.
Prodam fantovsko birmansko oble-
ko, velikost 170, suknjič, hlače, sraj-
ca, kravata; gsm 041/965-832.
Prodam tri različne motoristične če-
lade znamke Nolan; gsm 031/764-
072.
Drva, suha, bukova, cepljena, možen 
razrez na kratko, prevoz po dogovo-
ru, prodam; gsm 031/585-735.
Ugodno prodam 12 m bukovih drv; 
gsm 041/812-004.

Prodam 10 silažnih bal, prve in tretje 
košnje; gsm 051/355-806.

NEPREMIČNINE
Ugodno prodam 87 m2 veliko stano-
vanje v Mozirju; gsm 030/284-699.
V Sp. Krašah prodamo 1 ha travnika; 
gsm 031/453-163.
Stanovanje, lasten vhod, oddam 
osebi ali dvema; gsm 051/230-
764.
Ugodno prodam vseljivo stanovanje 
na Ljubnem, v dvostanovanjski hiši; 
gsm 040/677-046.
Stanovanje v okolici Mozirja od-
dam mlajši osebi ali dvema; gsm 
051/230-764.
Najamem garažo ali skladišče v Na-
zarjah ali okolici. Cca 50 m2; gsm 
040/220-643.
V Nazarjah, Rečici, Nizki, Pobrežjah 
ali okolici najamem prostor za ga-
ražo; gsm 040/220-643. 
V Mozirju oddam poslovni prostor 
primeren za različne dejavnosti; gsm 
041/650-151.
Brezplačno oddam košnjo (cca 0,5 
ha) v Kokarjah; gsm 031/756-222.

OSEBNI STIKI
Zaradi krutih izkušenj želim poroči-
ti žensko brez otrok, 35-50 let; gsm 
041/229-649.
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Čestitke, Oglasi
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